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Faliyet

Berat TUNAKAN
Balkantürksiad
Yönetim Kururlu 
Başkanı

AVRUPA BİRLİĞİ’NDEN 
ARGE VE İNOVASYONA 
100 MİLYAR EUROLUK 
HİBE

Balkan Rumeli Sanayicileri 
ve İş İnsanları Derneği 
Yönetim Kurulu Üyeleri 
(BALKANTÜRKSİAD), Avrupa 
Parlamentosu’nda Bulgaristan’ın 
Türk asıllı Milletvekili İlhan 
Küçük’ten aldığı davet 
üzerine, Belçika’nın başkenti 
Brüksel’e giderek, Avrupa Birliği 
Parlamentosu başta olmak 
üzere önemli kurum ve kişilerle 
görüşmeler gerçekleştirdi.
BALKANTÜRKSİAD heyeti, 
Avrupa Parlamentosu (AP) 
ziyaretinde; Parlamento 
Üyesi, Bulgaristan’ın Türk asıllı 

Milletvekili İlhan Küçük ile 
bir araya geldi. Heyet, Avrupa 
Birliği-Türkiye İlişkileri Çalışma 
Komisyonu Başkanlığını da 
yürüten İlhan Küçük ile önemli 
bir toplantı gerçekleştirdi.
Toplantı sonrası 
değerlendirmede bulunan 
BALKANTÜRKSİAD Başkanı 
Berat Tunakan, “İlhan Bey’in 
böyle önemli bir görevde 
bulunması Ülkemiz ve Balkanlar 
adına gurur verici bir durum. 
Avrupa Birliği-Balkanlar ve 
Türkiye arasındaki ilişkilerin 
gelişmesi adına İlhan Bey önemli 
bir fırsat. Kendisiyle yaptığımız 
görüşmede, 2021 yılı için 
geliştirilen projeler kapsamında 
Ar-Geve İnovasyon konularında 
100 milyar Euro bir hibe paketini 

kabul ettiklerini, Türkiye’nin de 
bu paketten yararlanabileceğini 
belirtti” ifadelerini kullandı.
“Balkanlar ve ülkemiz arasında 
ticari köprü misyonumuz var”
Tunakan şunları söyledi: “İstikrarlı 
bir ekonomik büyüme için 
rekabet edebilirlik kavramı çok 
önemli. Rekabet edebilirliğin 
sağlanabilmesi içinse Ar-Ge ve 
İnovasyon gerekli. Avrupa Birliği 
de özellikle son dönemde Ar-Ge 
ve İnovasyonu öncelikli kılarak 
bu konulara ciddi bütçeler 
ayırmaya başladı. Bu anlamda 
2021yılında, Türkiye’nin de aday 
ülke olarak içinde bulunduğu, 
Balkan ülkeleri ve Avrupa Birliği 
ülkeleri dâhil Ar-Ge ve İnovasyon 
dallarında hazırlanacak 
projelere, 100 milyar Euro hibe

“PANDEMIYE RAĞMEN 
DURMADAN ÇALIŞTIK”

BALKANTÜRKSİAD’ın Değerli 
Üyeleri,
Balkan Business Dergimizin 
Kıymetli Okurları,

2020 yılının son günlerinde sizlere 
merhaba derken, öncelikle sağlıklı 
günler diliyoruz.

‘Önce sağlık’ diyoruz çünkü, 
geride kalan 9 ayda bir kez daha 
gördük ki, sağlık olmadıktan 
sonra ne hayatın tadı var, ne de 
sosyal etkinlikler ile ekonomik 
faaliyetlerin…

Covid-19 olarak tanıdığımız, Çin’de 
başlayıp bütün dünyayı saran yeni 
tip koronavirüs bütün dünyada 
hayatın doğal akışını değiştirdi. 
Gün geldi kısıtlamalar uygulandı, 

gün geldi üretim durdu. Pandemi 
hepimize evden çalışmadan tutun 
da, zoom veya başka isimlerdeki 
programlarda online yayınlarla 
toplantılar yapmayı öğretti.

Pandemiye karşı alınan tedbirlerin 
başında uygulanan maske-mesafe-
hijyen üçlüsü hayatımızın olmazsa 
olmazı oldu….

Tabi ki işletmelerin de 
pandemiden en az düzeyde 
etkilenmesi için bazı ekonomik 
tedbirler uygulandı, uygulanmaya 
devam ediyor.

Ve artık aşı ile birlikte Covid-19 
salgınının bir an evvel sona 
ermesini bekliyoruz.

Bu dönemde BALKANTÜRKSİAD 
olarak bizler de faaliyetlerimize 
olabildiğince kesintisiz devam 
etmeye çalıştık.

Balkan Business Dergimizin 
içeriğinde görebileceğiniz üzere 
çeşitli yardımlardan online 
toplantılara kadar hiç durmadık. 
Bakanlarımızı, Milletvekillerimizi, 
BTSO Başkanımızı, iş dünyasının 
önde gelen isimlerini, bürokratları 
ekranlardan da olsa üyelerimizle 
buluşturduk. 

Bulgaristan’dan Arnavutluk’a kadar 
Balkanlardaki kardeşlerimize 
maske göndermek suretiyle destek 
olmaya çalıştık. Aramıza yeni üyeler 
dahil ettik. Hatta geleneksek 
bayramlaşmalarımızı bile online 
gerçekleştirdik. Yönetim Kurulu 
toplantılarımıza ise hiç ara 
vermedik.

Ve bu dönemde belki de aldığımız 
en önemli kararlarımızdan 

birisi, 12 Balkan ülkesinde yer 
alan Türk Osmanlı eserlerine 
ilişkin minyatürlerin yer alacağı 
‘MİNİA BALKANTÜRK Açık Hava 
Müzesi’ kurma kararı oldu. 2800 
m2’lik bir alanda yer alacak 
‘MİNİA BALKANTÜRK Açık Hava 
Müzesi’nde ziyaretçilerin hoşça 
vakit geçirmesi, eğlenirken 
öğrenmesi için gerekli her şey 
düşünüldü. ‘MİNİA BALKANTÜRK 
Açık Hava Müzesi’nde tamamı 
aslına uygun yapılan minyatürlerin 
dışında, Balkan ülkelerine özgü 
ülkenin simgesi olan bitkilere de 
yer veriyoruz. ‘MİNİA BALKANTÜRK 
Açık Hava Müzesi’nde 12 Balkan 
ülkesinin; Türkiye Cumhuriyeti 
Kurucusu Mustafa Kemal 
Atatürk’ün Selanik’te doğduğu ev 
ile başlayıp, Bulgaristan-İbrahim 
Paşa Camii, Kosova - 1. Murad 
Türbesi, Karadağ - Saat Kulesi, 
Moldova - Komrat Türk Kültür Evi, 
Hırvatistan - Klis Kaleiçi Camii ve 
Hamamı, Sırbistan - Voyvodina 
Hamamı, Slovenya, Bosna Hersek 
Gazi Hüsrev Bey Medresesi, 
Kuzey Makedonya - Taş Köprü, 
Arnavutluk - İşkodra Kalesi ve 
Romanya - Mecidiye Camii eserleri 
yer alacak.

‘MİNİA BALKANTÜRK Açık Hava 
Müzesi’ çalışmaları kısa süre 
içinde tamamlanacak ve Balkan 
ülkelerinden temsilcilerin de 
katılımıyla önümüzdeki günlerde 
açılacak, ata yadigarı topraklardaki 
kültür mirası eserler Bursa’da 
BALKANTÜRKEVİ’nin bahçesinde 
yaşamaya devam edecek.

Bu duygu ve düşüncelerle yazımı 
tamamlarken hepinize bir kez 
daha ‘önce sağlık’ diyerek mutlu 
ve huzurlu günlerde yeni bir yıl 
diliyorum. 

AVRUPA PARLAMENTOSU’NDAN 
BALKANTÜRKSİAD’A ÖNEMLİ DAVET



6 7

Faliyet

ülkeleri dâhil Ar-Ge ve İnovasyon 
dallarında hazırlanacak projelere, 
100 milyar Euro hibe destek 
paketi sağlayacak. Dolayısıyla 
ülke olarak bizim bu destekten 
yararlanabilmemiz için inovatif 
projeler geliştirmemiz gerekiyor. 
İlhan Küçük’ü Bursa’ya davet 
ettik. Yakın bir zamanda 

geleceğini ve Avrupa Birliği ile 
olan ilişkilerle ilgili detaylıca 
bahsedeceğini söyledi. Biz 
Balkanlar ve ülkemiz arasında 
ticari köprü olma misyonumuzla 
ve de BTSO Başkanımız ve 
aynı zamanda üyemiz olan 
İbrahim Burkay’ın öncülüğünde 
bu pastadan ülkemizin ve 

Bursa’mızın pay alması için 
çalışacağız.”
Toplantı sonunda ayrıca 
İlhan Küçük’ün yardımcılığını 
yapan Almanya’nın Türk asıllı 
Milletvekili Engin Eroğlu ile de 
bir araya gelindi.

Brüksel’de bir dizi ziyaret
BALKANTÜRKSİAD heyeti, 
toplantı dışında ayrıca 
T.C. Büyükelçiliği Ticaret 
Başmüşaviri İsmail Gencay 
Oğuz’u da ziyaret etti. Heyet, 
Gencay’ın yanı sıra görevine 
yeni başlayan T.C. Brüksel 
Büyükelçisi Hasan Ulusoy ile 
de Büyükelçilik makamında bir 
araya gelerek başarı dileklerini 
iletti. Görüşmede, Bursalı iş 
insanlarıyla Belçikalı iş insanlarını 
bir araya getirecek projeler 

konusunda mutabık kalındı.

Büyükelçi Bozay’dan tam 
destek

Heyetin son durağı, Avrupa 
Birliği nezdinde Türkiye 
Cumhuriyeti Daimi Temsilcisi 
Büyükelçi Mehmet Kemal 
Bozay oldu. Ekonominin 
geliştirilmesinde sivil toplum 
kuruluşlarının önemine değinen 
Bozay, Avrupa fonlarının 
kullanımı konusunda her 

türlü desteği vereceklerini de 
sözlerine ekledi. Bu konuda 
bilgilendirme yapmak üzere 
Bursa’ya da geleceğini söyleyen 
Bozay, bu fonların çok önemli 
olduğunu ve yararlanma adına 
iyi bir ön hazırlık yapmak 
gerektiğine vurgu yaptı. 
BALKANTÜRKSİAD heyeti, 
burada yaptığı görüş alışverişinin 
ardından 2 günlük Brüksel 
ziyaretlerini verimli bir şekilde 
noktalamış oldu. ■
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BALKANTÜRKSİAD BAŞKANI BERAT TUNAKAN: 
“BİRBİRİMİZE VE TOPLUMA FAYDALI OLMALIYIZ”

BURSA – Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği (BALKANTÜRKSİAD) tarafından, üyeler 
arasındaki sinerjiyi ve ticareti artırmak amacıyla 
düzenlenen İş Geliştirme Toplantıları’nın 5’incisi 
gerçekleştirildi.
BALKANTÜRKSİAD Saymanı Nurettin Göler 
ve üye Selçuk Eren’in organizasyonuyla, 
BALKANTÜRKEVİ’nde düzenlenen İş Geliştirme 
Toplantısına, BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat 
Tunakan başta olmak üzere, çok sayıda üye katıldı.
Toplantının açılışında konuşan BALKANTÜRKSİAD 
Başkanı Berat Tunakan, İş Geliştirme 
Toplantılarının yeni üyelerin birbirlerini tanıması 
ve üyeler arasındaki işbirliğinin artması açısından 
oldukça önemli olduğunu vurguladı. Tunakan, 
“BALKANTÜRKSİAD ismini önemli bir güç haline 
getirmek için çalışıyoruz. Bizler birbirimize ve 
topluma faydalı olmalıyız ki hem Bursa, hem 
Türkiye, hem de Balkanlar kazansın” dedi.
BALKANTÜRKSİAD’ın gelecek dönem 
projeleri hakkında da bilgilendirmelerde 

bulunan Tunakan, “Genç nesil üyelerimizle 
BALKANTÜRKSİAD ailemizi daha da genişletiyoruz. 
Gençler bizim geleceğimiz ve biz de bu bilinçle 
hareket ediyoruz. Bir diğer üzerinde çalıştığımız 
konu da, BALKANTÜRKEVİ’mizin yanına yapmayı 
planladığımız Balkantürk Parkı ve tarihimizi anlatan 
bir kütüphane. Böylece BALKANTÜRKEVİ’nin 
cazibesi daha da artacaktır” diye konuştu.
Açılış konuşmalarının ardından üyeler kendilerini 
ve faaliyet gösterdikleri iş kollarını anlatarak, olası 
işbirlikleri hakkında fikir alışverişinde bulundular. ■

BALKANTÜRKSİAD BAŞKAN 
YARDIMCISI
ÜNLÜ KEBAPÇI 
İSKENDER İSKENDEROĞLU 
TECRÜBELERİNİ PAYLAŞTI

İSKENDER İSKENDEROĞLU: 
MAVİ DÜKKAN BİZİM 
GÖZBEBEĞİMİZ
İSKENDER 
İSKENDEROĞLU’NDAN 
GENÇLERE TAVSİYELER
“KENDİ ANAYASANIZI YAZIN”

BURSA - Nilüfer Sanayicileri ve 
İş İnsanları Derneği (NİLSİAD) 
ve Nilüfer Organize Sanayi 
Bölgesi (NOSAB) tarafından 
ortaklaşa düzenlenen ‘Değerler 
Buluşuyor, Tecrübe Konuşuyor’ 
seminerlerinin sekizinci konuğu 
Kebapçı İskender Turizm ve 
Gıda A.Ş Yönetim Kurulu Üyesi 
İskender İskenderoğlu oldu.
NOSAB İdari Hizmet Binası 
Konferans Salonunda 
gerçekleştirilen seminere; 
NİLSİAD Yönetim Kurulu ve 
NOSAB Müteşebbis Heyeti 
Başkanı Yalçın Aras, , MARSİFED 
Başkanı Ramazan Kaya, 
BALKANTÜRKSİAD Yönetim 
Kurulu Üyeleri, iş insanları 
Fahrettin Gülener, ve NOSAB’da 
faaliyet gösteren çok sayıda 
sanayici ve iş insanı katıldı.
Toplantının açılışında konuşan 
NOSAB Müteşebbis Heyeti 
ve NİLSİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Yalçın Aras, “Bugün 

sekizincisini gerçekleştireceğimiz 
Değerler Buluşuyor, Tecrübe 
Konuşuyor seminerlerimiz 
hem kamuoyunda, hem de 
basında oldukça dikkat çeken, 
değerli bir organizasyon oldu. 
Burada vermek istenilen 
mesajların, doğru yerlere 
ulaştığını düşünüyorum. 
Bugünkü toplantımızın konuğu 
olan, Bursa’nın en önemli 
markalarından biri olan İskender’i 
günümüze taşımış olan Sayın 
İskender İskenderoğlu da, değerli 
tecrübelerini ve başarı öyküsünü 
bizlerle paylaşacak” dedi. 
87 yıldır aynı adreste, aynı lezzet
NOSAB Müteşebbis Heyeti 
ve NİLSİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Yalçın Aras’ın selamlama 
konuşmasının ardından, gazeteci 
Erdal Şen moderatörlüğünde iş 
insanlarıyla tecrübelerini paylaşan 
Kebapçı İskender Turizm ve 
Gıda A.Ş Yönetim Kurulu Üyesi 
İskender İskenderoğlu; İskender 
markasının ortaya çıkışından, 
Mavi dükkana, iş hayatından 
eğitimin önemine, Türkiye ve 
Bursa’daki aile işletmelerinin 
yapılarından, 
müşterek 
markaların 
yönetimine 
ve gelecek 
dönemdeki 
hedeflerine 
varıncaya 
kadar çeşitli 
konularda 

açıklamalarda bulundu.
Bursa döner kebabının, 
dedesi İskender İskenderoğlu 
tarafından, kemikleri ve sinirleri 
alınmış kuzu etinin dik bir 
çubuğa oturtulup, dik şekilde 
tasarlanmış mangalda, odun 
ateşiyle pişirilmesiyle ortaya 
çıktığını söyleyen İskender 
İskenderoğlu, “Nurettin amcamın, 
dedemin yanından ayrılıp Atatürk 
Caddesi’nde bir dükkan açma 
isteği vardı. Babamın da işe dahil 
olmasıyla birlikte, 1933 yılında, 
Heykel’deki Mavi Dükkanı açtık. 
Burada 87 yıldır, aynı adreste, aynı 
dekorasyonla ve aynı kalitedeki 
tek ürünle hizmet veriyoruz. 
Bunun tek başına bir başarı 
hikayesi olduğuna inanıyorum. 
Oradaki dükkanda, bizim el 
emeğimiz ve geçmişimiz var. Bu 
yüzden Mavi Dükkan bizim göz 
bebeğimiz” diye konuştu.
“Kebapçılıkta senkronizasyon 
vardır”
6 yaşından itibaren iş hayatı ve 
kebapçılıkla iç içe olduğuna 
değinen İskenderoğlu, “Ailedeki 
tek erkek çocuktum ve yazla 

BALKANTÜRKSİAD ÜYELERİ 
ARASINDA İŞBİRLİĞİ ARTIYOR
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görüyor. Biz 150 yıldır aynı 
kalitede ürün üretiyoruz. 
Turistler 87 yıllık bir restoranda 
yemek yiyor. Dedelerinin, anne 
babalarının oturduğu sandalye 
ve masalarda, eşleriyle veya 
çocuklarıyla aynı yemeği yiyorlar. 
Bu parayla satın alınamayacak, 
müthiş bir deneyim. İskender’in 
dünyada tanınan bir marka 
olması ve Bursa turizmine değer 
katması bizleri onurlandırıyor. 
Fakat biz müşterek bir markaya 
sahibiz. Böyle olunca, markanın 
kendimize düşen kısmını 
ayırt etmek için, logomuza ve 
markamıza ‘Cevat İskenderoğlu 
Varisleri İşletmeleri’ ibaresini 
koyduk. Bu sorumlulukla gerekli 
tüm kalite belgelerine sahip 
şekilde, müşterilerimize en iyi 
hizmeti sunmayı çalışıyoruz” 

dedi.
Yeni jenerasyonların iş 
hayatına hazırlanmasıyla ilgili 
değerlendirmelerde de bulunan 
İskenderoğlu sözlerini şöyle 
noktaladı; “Çocuklarımızın ne 
olmasını istiyorsak onları öyle 
yetiştirmeliyiz. Biz dünyanın 

en iyi döner kebabını yapmaya 
devam edeceğiz. İşimizi 
devam ettirmek isteyen, genç 
kuşakların da aynı istekle bu işi 
sürdüreceklerse edeceklerse, 
kebapçı olmalarını isterim. 
Bunun yanı sıra gençlerin 
mutlaka bir STK’ya üye 
olmasını, sanatın herhangi bir 
dalıyla uğraşması gerektiğine 
de inanıyorum. Ve mutlaka, 
kendilerine birer anayasa 
yazmaları; bu doğrultuda 
kendilerine koydukları kurallar 
çerçevesinde yaşamaları 
gerektiğini düşünüyorum.”
Toplantının sonunda 
katılımcıların sorularını da 
yanıtlayan Kebapçı İskender 
Turizm ve Gıda A.Ş Yönetim 
Kurulu Üyesi İskender 
İskenderoğlu’na, NOSAB 
Müteşebbis Heyeti ve NİLSİAD 
Yönetim Kurulu Başkanı Yalçın 
Aras tarafından, adına dikilen 
fidanın sertifikası takdim edildi. ■

kebapçılıkla iç içe olduğuna 
değinen İskenderoğlu, “Ailedeki 
tek erkek çocuktum ve yazla 
sömestr tatillerimin çocuğunu 
dükkanda geçirirdim. Orada 
komilikten garsonluğa, ocaktan, 
döner kesmeye kadar birçok 
işte çalıştım. Kebapçılığın 
inceliklerini de bu zamanlarda 
öğrendim. Bunun yanı sıra, 
dükkanda çalışmam bana 
iş hayatı konusunda da 
sorumluluk sahibi olmayı öğretti. 
Kebapçılıkta bir senkronizasyon 
vardır, bu senkronizasyonu 
sağlamak için ise beyin ve emek 
gerekir” dedi. Eğitim hayatıyla 
iş hayatını nasıl birleştirdiğini 
de anlatan İskenderoğlu, 
“Ailemizde eğitime çok 
önem verilirdi. Ben ve kız 
kardeşlerim iyi üniversitelerin, 
iyi bölümlerinden, başarıyla 
mezun olduk. Üniversite 
bana araştırmayı, düşünmeyi 

öğreterek, hayatımda 
yen, ufuklar açtı. Orada 
öğrendiklerim elbette ki, iş 
hayatımda da oldukça önemli 
rol oldu; kurumsallaşma ve 
şubeleşme de bunun oldukça 
faydasını gördüm. Her ne 
iş yapacaksanız eğitim ve 
öğreniminizi de, o işin içine 
sokmalısınız ve merdivenleri 
teker teker çıkmalısınız” şeklinde 
konuştu.
“Markamıza değer katacak 
yerlerde şubeleşmek istiyoruz”
Aileden kalan sorumluluk 
bilinciyle Türkiye’nin en iyi 
döner kebabını yapmayı 
hedeflediklerini ve 
şubeleşmelerini de bu yönde 
gerçekleştirdiklerini ifade eden 
İskenderoğlu, şöyle konuştu; 
“Biz Carrefour AVM’deki 
restoranımızdan tutun, İstanbul 
Nişantaşında’ki şubemize kadar 
aynı lezzeti sunmak ve konforu 

sunmak istiyoruz. 18 yıldır aynı 
içmimarla çalışıyoruz. Bu yüzden 
müşterilerimiz herhangi bir 
şubemize geldiğinde, oranın 
bizim restoranımız olduğunu 
anlıyor. Bizim sadece büyümek 
ve şube sayımızı artırmak 
hedefiyle, büyüme arzumuz 
yok. Markamıza değer katacak 
yerlerde, kapasitemizin yeteceği 
kadar şubeleşmek istiyoruz.”
“Dünyanın en iyi döner kebabını 
yapmaya devam edeceğiz”
Döner kebapla, İskender’in 
çok iç içe olduğun ve 
bunun da ürünle marka 
isminin karıştırılmasına 
yol açtığını vurgulayan 
İskender İskenderoğlu, “İsmin 
markalaşması çok iyi bir şey 
değil. Döner kebap bir ürün, 
İskender ise bir markadır. Ama 
insanlarımız bunu çoğunlukla 
karıştırabiliyor. Böyle olunca da 
İskender markası zarar
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Geleceğimizin teminatı olan gençlerimizin hayat 
serüvenlerine daha sağlıklı yolculuk yapmalarını 
sağlamak için BALKANTÜRK Eğitim Vakfı(BEV) 
Eğitim Gönüllülerimiz Fatma Küçüker,Emel 
Pekcan, Özlem Kocacıklı, Gizem Galın ve 
Derya Bulut Bursa İş Kadınları ve Yöneticileri 
Derneği(BUİKAD)nin düzenlediği Noktalama 
Projesi Koçluk Eğitimi’ne katıldı…
BUİKAD’ın üniversite öğrencisi genç kızlarımızın 
emin adımlarla iş hayatına hazırlanmasını 
sağlamak amacıyla başlattığı Noktalama Projesi ile 
on yılda 400 den fazla kızımıza ulaşılmış, devam 
eden proje sayesinde bu sayı her yıl artarak devam 
etmiştir. BEV Eğitim Gönüllülerimiz de Bursa İş 
Kadınları ve Yöneticileri Derneği(BUİKAD)nin 8-9 
Şubat 2020 tarihlerinde düzenlediği Noktalama 
Projesi Koçluk Eğitiminde katılımcı olarak yer aldı. 
BEV Eğitim Koçlarımız aldıkları eğitim sonunda 
üniversitelerin 3. veya 4. sınıfında okuyan kız 
öğrencilerine koçluk yaparak, geleceği birlikte 
şekillendirecekler…
BEV Eğitim Koçları aldıkları eğitim ile 
gençlerimizin doğru, yerinde ve gerekli adımları 
atamamak, motivasyon sıkıntıları yaşamak 
ve harekete geçemiyor olmak, kararlılığı 
sürdürememek gibi durumlarda kişiye özel 
yaklaşımlar sergileyerek, gençlerimize kendini 
rahat hissedebileceği bir yol 
arkadaşı olmayı hedefliyor.
GENÇLERİMİZİN YOL ARKADAŞI 
BEV EĞİTİM KOÇLARI
Gençlerimizin kendisini 
tanımasına, emin adımlarla 
iş hayatına hazırlanmasına, 
geliştirebileceği alanların 
farkına varıp, bu alanlarla ilgili 
hedefler belirlemesine, henüz 
mezun olmadan iş hayatını 

yakından tanımasına, sorumluluk duyusunun 
gelişmesine yardımcı olmak amacıyla BEV 
Eğitim Gönüllülerimiz gençlerimizin gelişimini 
destekleyen bir güç birliği oluşturdu.
BEV Eğitim Koçu desteği ile bursiyerlerimiz;
Ben ne istiyorum?
Nerde olmak istiyorum?
Neleri yapmaktan hoşlanırım?
Nereden başlamam gerek?
Güçlü ve zayıf yanlarım neler?
Kendime ne kadar güveniyorum?
Sorumluluklarımın farkında mıyım?....gibi sorulara 
birlikte bulacakları cevaplar ve çizecekleri yol 
haritası, farklı bakış açıları ile bir adım daha öne 
çıkabilecekler. 
KENDİNE VE ÖĞRENME YETENEĞİNE GÜVENME, 
BAŞARININ KAPISINI AÇAN ANAHTARDIR
Başarısız öğrenci yoktur, kendine ve öğrenme 
yeteneğine güvenmeyen öğrenci vardır. Düsturuyla 
yola çıkan BEV Eğitim Koçlarımız gençlerimizin 
kendine özgü potansiyeli fark ederek, ortaya 
çıkarmasına, hem akademik, hem sosyal alanda 
başarılarını arttırmak, hayatlarına yönelik olumlu 
bakış açısı geliştirmek için katkıda bulunacaklar…
BEV Eğitim Koçları alınan eğitim sonrasında 
öncelikli olarak eğitim koçluğu ihtiyacı hisseden 
kız bursiyerlerimize destek verecek. ■

İMO BAŞKAN ADAYI KEMAL 
CÜNEYT ERDEM’DEN 
BALKANTÜRKSİAD’A ZİYARET
BURSA – TMMOB İnşaat 
Mühendisleri Odası (İMO) 
Bursa Şubesi’nin 22 – 23 
Şubat’taki kongresinde Çağdaş 
Mühendisler Grubu’nun Başkan 
adayı Kemal Cüneyt Erdem, 
çalışma arkadaşlarıyla birlikte, 
Balkan Rumeli Sanayicileri 
ve İş İnsanları Derneği’ni 
(BALKANTÜRKSİAD) ziyaret etti 
BALKANTÜRKEVİ’nde, 
BALKANTÜRKSİAD Başkanı 
Berat Tunakan ve Yönetim 
Kurulu Üyeleriyle bir araya 
gelen Kemal Cüneyt Erdem, 
başkanlığa seçilirse hayata 
geçirmek istediği projeler 
ve yol haritası hakkında 
bilgilendirmelerde bulundu.
Ziyarette konuşan Çağdaş 
Mühendisler Grubu Başkan 
adayı Kemal Cüneyt Erdem, 
“Çözüm yolları sunmadan, 
eleştiri yapılmaması gerektiğini 
düşünüyoruz. Çağdaş 

Mühendisler Grubu olarak, 
yaşanılan sorunların farkındayız 
ve bunlar için çözümlerimiz, 
yol haritamız hazır. İMO gibi 
güçlü bir kurumun, Bursa inşaat 
sektöründe daha güçlü bir 
konumda olması gerektiğine 
inanıyoruz. Biz İMO’nun daha 
güçlü bir konuma gelmesini 
ve meslektaşlarımızın iyiliği 
için bu göreve hazırız. Göreve 
gelince bu bilinçle hareket 
edeceğiz ve kamu kurumlarıyla, 
belediyelerle, üniversitelerle, 
akademik odalar ve Bursa’nın 
güçlü STK’larıyla bir arada 
olacağız. Çünkü kişilerin 
tek başına bir gücü yoktur. 
Bu yüzden işbirliklerini 
önemsiyoruz. Ortak akılda 
buluşup, aynı şeyleri söylersek 
güçlü oluruz” dedi.
“Bursa için işbirliğine hazırız”
Çağdaş Mühendisler Grubu 
heyetinin ziyaretinden 
memnuniyet duyduklarını 
ifade eden BALKANTÜRKSİAD 
Başkanı Berat Tunakan da, aynı 

zamanda BALKANTÜRKSİAD 
Üyesi olan Çağdaş Mühendisler 
Grubu Başkan adayı Kemal 
Cüneyt Erdem ve çalışma 
arkadaşlarına seçimlerde 
başarılar diledi. Tunakan, 
“BALKANTÜRKSİAD olarak, farklı 
siyasi görüşlere sahip üyelerimiz 
var. STK’ların siyasi görüşleri 
olamaz diye düşünüyoruz. 
Akademik odaların da siyasi fikir 
belirtmekten ziyade, öncelikli 
olarak kendi meslek dallarında 
iyileştirmelere odaklanmaları 
gerektiği kanaatindeyim. Bursa 
inşaat sektörünün sorunlarının 
çözümü, ülke ekonomisine 
değer sağlayacaktır. Bizler 
Bursa’ya değer katacak her 
türlü çalışmada işbirliğine hazır 
olacağız” diye konuştu.
Ziyarette Çağdaş Mühendisler 
Grubu’nun diğer üyeleri de 
kendilerini tanıtarak, seçilmeleri 
halinde gerçekleştirmek 
istedikleri çalışmalar hakkında 
bilgi paylaşımında bulundular.■

BALKANTÜRKSİAD 
ÇAĞDAŞ MÜHENDİSLER 
GRUBUNU AĞIRLADIGENÇLERİMİZİ DESTEKLEYEN GÜÇ 

BİRLİĞİ BEV EĞİTİM KOÇLARI
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Başkanımız Berat Tunakan, Başkan Yardımcımız Süleyman İnan, Üyemiz, Nilüfer Belediye Başkanı Turgay 
Erdem ile birlikte; BALKANTÜRKSİAD Kurucu Üyelerimizden, 22. ve 23. Dönem Bursa Milletvekili Kemal 
Demirel’in “Hayalden Gerçeğe” adlı  Demir Yolu Fotoğraf Sergisinin açılışına katıldılar. ■

BALKANTÜRKSİAD AB PROJELERİNE 
ODAKLANDI.
“BALKAN TÜRKLERİ GÜÇLENİRSE TÜRKİYE 
GÜÇLENİR”
BURSA – Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği (BALKANTÜRKSİAD) tarafından, üyeler 
arasındaki sinerjiyi ve ticareti artırmak amacıyla 
düzenlenen İş Geliştirme Toplantıları’nın 6’ıncısı, 
Türk kökenli Bulgaristan Milletvekillerinin 
katılımıyla gerçekleştirildi.
BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu Üyeleri Baha 
Boztekin ve Hakan Kızılırmak’ın organizasyonuyla 
BALKANTÜRKEVİ’nde yapılan toplantıya; 
Bulgaristan’da yer alan Hak ve Özgürlükler 
Hareketi’nin (HÖH) Türk kökenli Bulgaristan 
Milletvekilleri Erdinç Hayrullah, Taner Ali ve 
Erol Mehmed’in yanı sıra BALKANTÜRKSİAD 
Başkanı Berat Tunakan, Mestanlı Yöresi Kültür ve 
Dayanışma Derneği Başkanı Hasan Öztürk ve çok 
sayıda BALKANTÜRKSİAD üyesi katıldı.
“AB projeleri için çalışmalarımıza başladık”
Toplantının açılışında konuşan BALKANTÜRKSİAD 
Başkanı Berat Tunakan, “Ekonomik olarak güçlü 
bağlarımız olmazsa, sosyal ve kültürel bağlarımız 
da güçlü olmaz. Biz de bu amaçla İş Geliştirme 
Toplantılarımızı düzenliyor, üyelerimiz arasındaki 

iletişimi ve ticareti artırmaya gayret 
gösteriyoruz. BALKANTÜRKSİAD olarak 
hem ülkemizin, hem de Balkanlarda 
yaşayan soydaşlarımızın güçlü bir 
konumda olmasını istiyoruz. Çünkü 
onlar güçlü olursa, Türkiye’de güçlü 
olacaktır” dedi.
BALKANTÜRKSİAD’ın geçtiğimiz 
günlerde Avrupa Birliği (AB) 
Parlamentosuna yaptığı 
ziyareti de hatırlatan Tunakan, 
“Gerçekleştirdiğimiz ziyarette 

Parlamento Üyesi, Bulgaristan’ın Türk asıllı 
Milletvekili İlhan Küçük başta olmak üzere, önemli 
temaslarda bulunduk. AB, Ar-Ge ve inovasyon 
dallarında hazırlanacak projelere 100 milyar Euro 
hibe destek paketi sağlayacak. Biz de bu projeler 
için çalışmalarımıza başladık. Hem üyelerimizin 
hem de Balkanların güçlenmesi açısından oldukça 
önemsediğimiz bu çalışmalarda, sizlerin de 
desteğini bekliyoruz” diye konuştu.
“Türkiye anavatanımız”
İş Geliştirme Toplantısının konuğu olan Türk 
asıllı Bulgaristan Milletvekili Erdinç Hayrullah 
ise, “BALKANTÜRKSİAD hem üyeleri arasındaki 
sinerjiyle, hem de dernek merkeziyle büyük bir 
dayanışma örneği gösteriyor. Sizler birbirinize 
faydalı olarak, Bursa’ya ve Türkiye’ye değer 
katıyorsunuz. Biz de Bulgaristan milletvekilleri 
olarak, anavatanımız olan Türkiye’ye fayda 
sağlamak için çalışıyoruz” şeklinde konuştu.
Bulgaristan’ın bir AB ülkesi olduğunu ve Türk 
iş insanlarının bu imkânlardan daha çok 
faydalanması gerektiğini belirten Türk asıllı 
Bulgaristan Milletvekili Taner Ali ise “Bulgaristan’da 
ticaret yapan iş insanlarımızın çalışmalarını 
kolaylaştırmak için gayret gösteriyoruz” dedi. 

TÜRK ASILLI BULGARİSTAN 
MİLLETVEKİLLERİNDEN 
BALKANTÜRKSİAD’A ÖVGÜ   



16 17

Faliyet

BALKANTÜRKSİAD örnek bir dernek

BALKANTÜRKSİAD’ın faaliyetlerinden ve üyeleri 
arasındaki ilişkiden oldukça etkilendiğini belirten 
Türk asıllı Bulgaristan Milletvekili Erol Mehmed de, 
“Güzel bir çatı altında toplanıyor ve birbirinize her 
ortamda saygı gösteriyorsunuz. BALKANTÜRKSİAD 
bu anlamda örnek bir dernek. Bizler Türkiye 

güçlü olursa, Balkanlardaki soydaşlarımızın da 
güçlü olacağı kanaatindeyiz. Bunun için birlikte 
çalışmaya her zaman hazırız” dedi.
Konuşmaların ardından toplantıya katılan 
BALKANTÜRKSİAD üyeleri, işleriyle ilgili 
kısa sunumlar yaptılar. Toplantı, sunum ve 
konuşmaların ardından gerçekleşen ikili iş 
görüşmeleri ile sona erdi.

Başkan Vekilimiz Fatih Şakir ve eşi Cemile Şakir Kosova Cumhuriyeti’nin bağımsızlığının 12. yıldönümü 
vesilesiyle Kosova Ankara Büyükelçisi Ilir Dugolli ve eşi Ardita Dugolli tarafından verilen resepsiyona 
katıldılar.

Başkan Vekilimiz Fatih Şakir, Başkan Yardımcılarımız İskender İskenderoğlu ile Süleyman İnan ve 
Yönetim Kurulu Üyemiz Murat Yenginer Kosova Cumhuriyeti’nin bağımsızlığının 12. Yıldönümü 
nedeniyle Kosova Bursa Fahri Konsolosu Fahrettin Gülener ve Kosova Kültür Merkezi tarafından 
organize edilen programda Kosova Ankara Büyükelçisi Ilir Dugolli ile birlikte.
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BURSA - Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş 
İnsanları Derneği (BALKANTÜRKSİAD), Amatör 
Futbol Ligi’nde mücadele eden Balkanspor 
Kulübü yöneticilerini ağırladı.
BALKANTÜRKEVİ’nde BALKANTÜRKSİAD 
Yönetim Kurulu Başkanı Berat Tunakan 
ve Yönetim Kurulu Üyeleri ev sahipliğinde 
gerçekleşen görüşmede, Balkanspor Kulübü 
Başkanı Hasan Hacıarabacı, Yönetim Kurulu 
Üyeleri ve Teknik Direktör Fikri Avcı katıldı.
Toplantıda konuşan BALKANTÜRKSİAD Başkanı 
Berat Tunakan, sporun önemini vurguladığı 
konuşmasında, “Bireysel ve takım sporları 
gençlerimizi kötü alışkanlıklardan korurken, 
sağlıklı bir birey olmalarını ve sosyal anlamda da 
aktif olmalarını sağlar. Sizlerin de Bursa amatör 
futbolunda Balkanlar’ı temsil etmeniz çok gurur 
verici. Balkan kökenli kişiler, fiziki ve aile yapısı 
olarak spora çok daha fazla yatkın oluyorlar. 
Umarım sizler de hem Bursa’mıza hem de ülke 
futboluna önemli sporcular kazandırırsınız. Biz 

her zaman yanınızdayız, başarılar diliyorum” 
ifadelerini kullandı.
BALKANTÜRKSİAD ailesi ile tanışmaktan 
mutluluk duyduklarını ifade eden Balkanspor 
Kulübü Başkanı Hasan Hacıarabacı da, 
“1998 yılında kurulan Kulübümüz’ün tesisleri 
Görükle’de yer alıyor. Amatör ligde A takımımız 
oldukça başarılı bir mücadele veriyor.  Altyapı 
takımlarımız da oldukça aktif. Yaklaşık 200 
oyuncumuz var bünyemizde. Geleceği olan bir 
kulübüz. Altyapıya çok önem veriyoruz, oyuncu 
yetiştirme misyonuyla çalışıyoruz. Umarım 
hedeflerimizi gerçekleştiririz” dedi.

BALKANTÜRKSİAD, 
SPORUN YANINDA

BALKANTÜRKSİAD’TAN KADINLAR 
GÜNÜNE ÖZEL ETKİNLİK

BURSA – Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği (BALKANTÜRKSİAD), 8 Mart Dünya 
Kadınlar Günü vesilesiyle renkli bir etkinliğe imza 
attı.
BALKANTÜRK Akademi’nin organizasyonuyla 
BALKANTÜRKEVİ’nde  gerçekleştirilen etkinlikte, 
kadınlar, ESSPlus Güzellik Merkezi Kurucu Ortağı 
ve BALKANTÜRKSİAD üyesi Derya Bulut’tan 
makyaj konusunda değerli bilgiler öğrenerek, 
uzman makyöz Tuğçe Dedeoğlu’ndan uygulamalı 
makyaj eğitimi aldılar. Programda kadınlar, Nilüfer 
Yoga kurucusu ve eğitmenlerinden Ayşe Acar 
eşliğinde de yoga yaptılar.
Etkinlikte konuşan BALKANTÜRK Akademi 
Başkanı Şehzan Seçen, Türkiye’de 1921 yılından 
beri kadınlar gününün kutlandığına dikkat 
çekerek, şunları söyledi: “Kadın dernekleri 
haricinde, Bursa’da en fazla kadın üyesi olan 

SİAD’lardan biri BALKANTÜRKSİAD üyesi olmaktan 
mutluluk duyuyorum. Bize bu etkinliği yapma 
fırsatı tanıyan ve her zaman destek olan Berat 
Tunakan başkanlığındaki yönetim kurulumuza 
teşekkürlerimi sunuyorum. 2020 yılında 
yaşıyoruz diye daha rahat değiliz, çok daha ağır 
sorumluluklarımız var. Gözlerimizin rengi ayrı, 
gözyaşlarımızın rengi aynı. Hepimiz aynı hayat 
içerisinde, aynı mücadeleleri veriyoruz. Yoruluyoruz, 
zorlanıyoruz, reddediliyoruz. Ancak biz kadınlar 
yarını yetiştireceğiz, yarının kadınlarını güçlü 
kılacağız. Kız çocuklarımızı okutacağız, onları 
lider kılacağız. Onlara yapamazsın demeyeceğiz. 
Doğduğu andan itibaren kız çocuklarımıza, var 
olduğu andan itibaren iş kadını arkadaşlarımıza, 
dernekteki dostlarımıza, komşularımıza, 
kadınlarımıza, kızlarımıza destek olacağız. Bir 
bütün olacağız. Kadınız, şanslıyız.”
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Şehzan SEÇEN

Ayşe ACAR

Gülgün TUNAKAN

Yüksel AKALP

Maide İNAN Pınar BAŞAY Fatma AKALP  Tülay HACIOĞLU ŞENGÜL

Dilara ARSLAN

Derya BULUT

Özlem KOCACIKLI
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Başkanımız Berat Tunakan, Başkan Yardımcılarımız 
İskender İskenderoğlu ile Süleyman İnan ve 
Saymanımız Nurettin Göler; Bursa Ticaret ve Sanayi 
Odası ile birlikte Yunanistan İstanbul Başkonsolosu 
Georgia Soultanopoulou ve Ticaret Ataşesi 
Apostolos Digbassaniz’i ağırladı.

Aynı zamanda Litvanya’nın Bursa Fahri Konsolosu olan Başkanımız Berat Tunakan; 
Litvanya’nın bağımsızlık günü dolayısıyla Ankara’da düzenlenen resepsiyona katıldı. 
Düzenlenen resepsiyonda Başkanımız; Litvanya Ankara Büyükelçisi Audrius Bruzga, 
Dışişleri Bakan Yardımcısı ve Avrupa Birliği Başkanı Faruk Kaymakçı ve Litvanya 
Kapadokya Fahri Konsolosu Yakup Dinler ile bir araya geldi.

Yunanistan İstanbul Başkonsolosluğu’nun Kosmos 
Vize Başvuru Merkezi Bursa şubesinin açılış 
törenine BALKANTÜRKSİAD olarak katıldık.
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TÜRK ŞEF FURKAN METE’DEN 
BALKANTÜRKSİAD’A MUHTEŞEM TATLAR

Dünyaca ünlü Türk şef İsmail Furkan Mete, Vira 
Mimarlık Neolith ve Nolte Mutfak’ta Balkantürksiad’a 
yemek sunumu yaptı.

Vira Mimarlık Neolith ve Nolte Mutfak ev sahipliğinde 
gerçekleştirilen VIP Event&Cooking Show imza 
yemekler Balkantürksiad Başkanı ve yönetim 
kurulu üyelerini ağırladı. Le Cordon Bleu mezunu 

La Colina Restaurant Chefi İsmail Furkan Mete 
tarafından hazırlanan lezzetli tariflerin tadına bakan 
Balkantürksiad ailesi muhteşem tatlara hayran kaldı. 
Balkantürksiad yönetimi Neolith ve Nolte Mutfak’ın 
yenilenen mağazası’nda Leziz yemeklerin ve tatlıların 
bakıp, keyifli sohbetler eşliğinde yemeklerini yerken 
keyifli dakikalar yaşadılar.
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BURSA – Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği (BALKANTÜRKSİAD) üyelerinin bağışlarıyla alınan 
ve Mudanyalı ihtiyaç sahibi 200 aileye dağıtılmak üzere hazırlanan gıda kolisi, yetkililere teslim edildi.

BALKANTÜRKSİAD üyelerinin bağışlarıyla alınan ve içerisinde 21 çeşit gıda maddesinin bulunduğu yardım 
kolileri, ihtiyaç sahibi vatandaşlara dağıtılmak üzere BALKANTÜRKSİAD Başkan Vekili Fatih Şakir tarafından 
Mudanya Kaymakamlığı Mudanya Sosyal Yardımlaşma ve Dayanışma Vakfı Müdürü Saffet Öztürk’e teslim 
edildi.

Vefa Sosyal Dostluk Grubu 
dağıtacak
Bursa Valiliği Başkanlığında oluşturulan Mudanya 
Vefa Sosyal Destek Grubu tarafından ilçe sınırları 
dahilinde dağıtılacak olan kolileri teslim ettikten 
sonra açıklamalarda bulunan BALKANTÜRKSİAD 
Başkan Vekili Fatih Şakir, Bursa Valisi Yakup 
Canbolat ve Mudanya Kaymakamı Faik Oktay 
Sözer’e yönlendirmelerinden dolayı teşekkür etti. 
Tüm olağanüstü durumlarda olduğu gibi bu 
durumda da BALKANTÜRKSİAD’ın üzerine düşeni 
yaptığına dikkati çeken Şakir, “Ülkemiz genelinde 
Koronavirüs salgını ile mücadele kapsamında 
sosyal yardım çalışmaları yürütülmektedir. Biz de 

BALKANTÜRKSİAD ailesi olarak bu çalışmalara 
katkıda bulunduk. Bu bağış yaraları sarmanın ve 
ihtiyaçları biz nebze de olsa gidermenin yanında, 
toplumsal duyarlılığı artırmak adına önem arz 
ediyor. Bu zor günlerin üstesinden elbirliği ile 
geleceğimizin inanıyoruz. Rabbim, bu zor günleri 
kısa sürede sona erdirir inşallah, temennimiz ve 
duamız en az hasarla bu süreçten biran önce 
çıkmak” dedi.
Mudanya Kaymakamlığı Mudanya Sosyal 
Yardımlaşma ve Dayanışma Vakfı Müdürü Saffet 
Öztürk de BALKANTÜRKSİAD Başkan Vekili Fatih 
Şakir nezdinde katkıda bulunan tüm iş insanlarına 
ve dernek üyelerine teşekkür etti.

İHTİYAÇ SAHİPLERİNE YARDIM KOLİSİ BAĞIŞI

BALKANTÜRKSİAD’IN ONLINE YÖNETİM KURULU 
TOPLANTISININ İLK KONUĞU 
ALİNUR AKTAŞ

BALKANTÜRKSİAD’TAN 
200 AİLEYE GIDA YARDIMI

Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği’nin 
(BALKANTÜRKSİAD), video konferans yöntemiyle 
gerçekleşen Yönetim Kurulu Toplantısına, Bursa 
Büyükşehir Belediye Başkanı Alinur Aktaş da katıldı.
Yeni tip Koronavirüsle (Covid-19) etkin mücadele 
kapsamında BALKANTÜRKSİAD, Yönetim Kurulu 
Toplantısı’nı online platform üzerinden yapmaya 
başladı.
BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat Tunakan’ın yönettiği 
toplantıya katılan Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı 
Alinur Aktaş, “Küresel bir sorunla, ulusal manada bir 
mücadele veriyoruz. ABD’den Çin’e, Almanya’dan 
İtalya’ya, İngiltere’v v den Fransa’ya kadar neredeyse 
bütün dünya ülkelerinin sıkıştığı, tamamen 
Koronavirüs’e yoğunlaştığı bir süreçten geçiyoruz. 
Devletimiz güçlü. Hep beraber bu süreci daha az 
hasarla atlatacağımıza inanıyorum” dedi.
“Birlikte hareket ederek, sabırla bunun da üstesinden 
geleceğiz”
Kolay bir süreç geçirmediklerini ifade eden Başkan 
Aktaş şunları söyledi: “Tedbirler gereği birçok 
üretim yeri durdu. Herkesin hesabını kitabını çok 
iyi yapması gereken bir süreçteyiz. Bu dönemde 
birlik ve beraberliğimiz çok önemli. Özellikle ticaret 
erbabının bu dönemi, hassas bir şekilde geçirmesi 
gerekiyor. Mutlaka gelecek adına planlar yapmak 
lazım. Devletimizce alınan çok önemli tedbirler 
ve kararlar var, dinamik bir şekilde ihtiyaç gereken 
noktalarda yeni tedbirler de açıklanıyor. Yeni kaynaklar 
da oluşturulmaya çalışılıyor. Devlet bizim, ülke bizim. 
Birlikte hareket ederek, sabırla bunun da üstesinden 
geleceğiz.”
“Vatandaşımızın ayağına hizmet götürüyoruz”
Yerel yönetim olarak bu konuya ilk günden itibaren 
çok ciddi ve hassas yaklaştıklarını söyleyen Başkan 
Aktaş, “Bursa, Koronavirüs salgınında Türkiye 
ortalamalarının altında seyrediyor. Tabi bu süreçte 
yerel yönetimler olarak ihtiyaç sahiplerine ulaşıyoruz. 

İhtiyaç sahibi ailelere gıda yardımı yapılıyor. Ekmek, 
süt mamulleri, erzak ve hijyen kolileri sürekli veriliyor. 
Kaymakamlıklarımıza ait ihtiyaç sahibi kişilerin 
listesi var bunlara sürekli yardımlarımız gidiyor. Bu 
dönemde işsiz kalmış kişilerle de irtibat kurmaya 
çalışıyoruz. Odalardan isimler alıyoruz. Bunları da diğer 
listelerle kıyaslayarak bir dağıtım kanalı oluşturuyoruz. 
Onun yanında kültürel olarak sanal âlemde bilgi 
yarışmalarından spor faaliyetlerine ve tiyatro 
etkinliklerine kadar vatandaşımıza tüm imkânlarımızla 
destek olmaya çalışıyoruz” diyerek sözlerini noktaladı.
“Ne olursa olsun iletişimi aksatmamalıyız”
Başkan Aktaş’a katılımları için teşekkür eden 
BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat Tunakan da, 
“Ekonominin yanı sıra psikolojik ve sosyal olarak 
da zor bir süreçten geçiyoruz. O yüzden ne olursa 
olsun iletişimi kesmemek, irtibatı sürdürmek hem 
moral hem de süreklilik açısından çok önemli. Bu 
tip yöntemlerle sık sık bir araya gelip gündemi 
değerlendireceğiz, sektörel sorunları tartışacağız, 
çözüm önerileri bulmaya çalışacağız. Sonuçta hayat 
devam ediyor, bir yandan üretim yapan çalışan 
arkadaşlarımız da var. Birlikte hareket ederek bu süreci 
olabildiğince kısa zamanda en az hasarla atlatmayı 
umuyoruz” ifadelerini kullandı.
“Yardımlarda öncü olduk”
Bu süreçte ihtiyaç sahiplerine de gereken desteği 
sürdürmeyi ihmal etmediklerini dile getiren Başkan 
Tunakan, “Mudanya Kaymakamlığı kanalıyla bir 
yardımda bulunduk. Üyelerimizin bağışlarıyla 
Mudanyalı ihtiyaç sahibi 200 aileye Başkan Vekilimiz 
Fatih Şakir’in katılımıyla dağıtımlar yapıldı. Bu anlamda 
Bursa’da ilklerden biri olduk. İftar yemeklerine 
harcanacak bütçemizin de ihtiyaç sahiplerine 
bağışlamayı planlıyoruz. Bu tip yardımların sivil toplum 
kuruluşları adına önemli olduğunu düşünüyoruz” diye 
konuştu.
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“BALKANTÜRK Akademi online olacak”
Bu dönemin yeni bir yaşam sürecini de beraberinde getireceğini belirten Başkan Tunakan sözlerini şöyle 
noktaladı: “Faaliyetlerimizi tüm tedbir ve kurallara da uyarak aksatmadan sürdürmeliyiz. Üyelerimize yönelik 
bilgilendirici seminerler organize eden BALKANTÜRKSİAD Akademimiz var. Akademi, çalışmalarını bu 
sürede online yapmak üzere bir çalışma içerisinde. En kısa zamanda bu çalışmayı gerçekleştireceğiz. Bu ilk 
toplantımıza Başkan Alinur Aktaş katıldı sağ olsun. Bundan sonra online yapacağımız her Yönetim Kurulu 
toplantımızda farklı bir konuk ağırlamak istiyoruz.”

ÇAVUŞOĞLU’NDAN YENİ PAKET MÜJDESİ
HAKAN ÇAVUŞOĞLU: “GENİŞ BİR DESTEK PAKETİ 
GÜNDEMDE”
BURSA - Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği (BALKANTÜRKSİAD), yönetim kurulu 
toplantılarını video konferans yöntemiyle yapmayı 
sürdürüyor. Son toplantıya, TBMM İnsan Haklarını 
İnceleme Komisyonu Başkanı ve AK Parti Bursa 
Milletvekili Hakan Çavuşoğlu katıldı.
BALKANTÜRKSİAD, online yönetim kurulu 
toplantılarını önemli isimlerle yapmaya devam 
ediyor. Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı Alinur 
Aktaş’ın ardından, TBMM İnsan Haklarını İnceleme 
Komisyonu Başkanı ve AK Parti Bursa Milletvekili 
Hakan Çavuşoğlu ile de uzaktan görüntü yöntemiyle 
bir araya gelen BALKANTÜRKSİAD YK üyeleri, son 
gelişmeleri Çavuşoğlu’ndan dinledi ve üyelerinin de 
mevcut sorunlarını aktarma şansı elde etti.
BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat Tunakan’ın 
yönettiği toplantıya katılan TBMM İnsan Haklarını 
İnceleme Komisyonu Başkanı ve AK Parti Bursa 
Milletvekili Hakan Çavuşoğlu, önemli bir müjdeyi 
toplantı esnasında iş insanlarıyla paylaştı. AK Parti 
olarak Ekonomi İstikrar Kalkanı paketinin arından 

yeni bir paketin daha hazırlığında olduklarını ifade 
eden Çavuşoğlu, “Yeni bir destek paketi gündemde. 
Bu iş, hazır mutfağında devam ederken, sizden 
alacağımız bilgilerle birlikte paket içeriğine daha da 
faydalı olabiliriz. O yüzden bu toplantılar çok önemli” 
dedi.
Pakette önemli maddeler var
Paket içeriğine dair bilgiler veren Çavuşoğlu, 
“Bu süreçte, ücretsiz izne ayrılanlar olduğu gibi 
15 Mart’tan sonra işini kaybedenler de var ve bu 
vatandaşlarımız da bundan istifade edecek. Vergi 
istisnaları ile bazı sorumlulukların ve yükümlülüklerin 
ertelenmesine yönelik düzenlemeler de içeriyor. 
Geniş bir paket olacak. Umarım bu gibi paketlerle, 
süreci en az hasarla geçireceğiz” diye konuştu.
Bu toplantıların önemli olduğunu dile getiren 

BALKANTÜRKSİAD’IN ONLINE TOPLANTI 
KONUĞU ÇAVUŞOĞLU
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Çavuşoğlu, “Bu süreçte, kurallar ve tedbirler gereği 
çok fazla sahada olamıyoruz. O sebeple bu tip 
online yöntemlerle sizlerle bir arada olmak, sizleri 
ve düşüncelerinizi dinlemek bizim için çok önemli. 
Sizlerden aldığımız bilgileri hemen ilgililere 
aktarıyoruz” ifadelerini kullandı.

“Avrupa Birliği iyi bir sınav vermiyor”
Önümüzdeki döneme ilişkin değerlendirmelerde 
de bulunan Çavuşoğlu, “ İleriki süreç önemli şeylere 
gebe. Covid’den önce ve Covid’den sonra olarak 
ayırabileceğimiz bir dönem. Avrupa Birliği’nin 
hiç iyi bir sınav vermediğini düşünüyorum. Güç 
kaymalarının yaşanacağı, tedarik zincirlerinin 
bir yerden bir yerlere aktarılacağı, iki kutuplu 
bir dünyaya gitmekte olduğumuzu görüyorum. 
Ülkemizin bu noktada avantajları ve fırsatları var. 
Türkiye nispeten iyi durumda. Bu süreç arz ve 
talep konusunda bir ‘V’ halini aldı. En tepeden en 
dibe düşüldü ve tekrar en yükseğe çıkacağımızı 
düşünüyorum” diye konuştu.

“Birbirimize yardımcı oluyoruz”
TBMM İnsan Haklarını İnceleme Komisyonu Başkanı 
ve AK Parti Bursa Milletvekili Hakan Çavuşoğlu’na 
katılımları için teşekkür eden BALKANTÜRKSİAD 
Başkanı Berat Tunakan da, hayatın durmadığına 
dikkat çekerek, “Koronavirüs sağlığın yanı 
sıra insanları sosyal ve psikolojik anlamda da 
etkilediğinden bu ilişkileri devamlı diri tutmaya ve 
birbirimize yardımcı olmaya çalışıyoruz. O yüzden 
yeni gelişen bu video konferans yöntemiyle sık sık bir 
araya geliyoruz” şeklinde konuştu.

“Yardımlarda öncü olduk”
Bu süreçte ihtiyaç sahiplerine de gereken desteği 
sürdürmeyi ihmal etmediklerini dile getiren Başkan 
Tunakan, “Mudanya Kaymakamlığı kanalıyla bir 
yardımda bulunduk. Üyelerimizin bağışlarıyla 
Mudanyalı ihtiyaç sahibi 200 aileye Başkan 
Vekilimiz Fatih Şakir’in katılımıyla dağıtımlar 
yapıldı. Bu anlamda Bursa’da ilklerden biri olduk. 
İftar yemeklerine harcanacak bütçemizi de ihtiyaç 

sahiplerine bağışlamayı planlıyoruz.  Balkanlardan 
gelen Türkiye’de eğitim gören ve burs verdiğimiz 
öğrencilerin Türkiye’deki sıkıntılarının çözümleri ile 
ilgili Vakıf kanalımızla da ciddi çalışmalar yapıyoruz” 
diye konuştu.

Tunakan’dan yerli malı kullanalım çağrısı
Tunakan sözlerini şöyle noktaladı: “Bizler çözüme 
dönük önerileri sayın Bakanımızla ve diğer 
Vekillerimizle hep paylaştık. Sağ olsun hepsi 
yakından ilgileniyorlar. Daha önce de birçok kez 
yaptığımız iş birliklerimiz hep sonuç verdi. Bizler 
özellikle bu süreçte ülkemizde üretilen malları 
kullanma çağrısı yapıyoruz. Yerli mallarımızı 
kullanalım ki üretimin ve istihdamın devam 
etmesine katkı sağlayalım.” ■

AKADEMİDE GÜNDEM: 
KISA ÇALIŞMA ÖDENEĞİ
BURSA SMMM ODASI BAŞKANI 
YILMAZ:
“BU BİR ÜCRET DESTEĞİ DEĞİLDİR”

BURSA - Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği (BALKANTÜRKSİAD) üyelerini bilgilendirme 
amacıyla yaptığı Akademi toplantılarını, Covid-19 
pandemisi nedeniyle online ortama taşıdı.
Balkantürk Akademi Başkanı Şehzan Seçen’in 
moderatörlüğünde Instagramda canlı olarak 
gerçekleşen yayında, ‘Kısa Çalışma Ödeneği’ 
konuşuldu. Bursa Serbest Muhasebeci Mali 
Müşavirler Odası Başkanı Doğan Yılmaz’ın konuk 
olduğu yayında, üyelerin merak ettikleri sorular 
cevaplandı.

İnteraktif bir şekilde gerçekleşen yayında konuşan 
Bursa Serbest Muhasebeci Mali Müşavirler 
(SMMM) Odası Başkanı Doğan Yılmaz, işveren, kısa 
çalışma ödeneğine başvuruda bulunduysa bunu 
çalışanlarına bilgilendirmesi gerekiyor diyen Yılmaz, 
böylece çalışanların bu duruma adapte olmalarına 

olanak sağlanacağını ifade etti.

Yılmaz, “Yasa koyucu konuyu tamamen işverenin 
beyanına bağlamış ancak denetim hakkını saklı 
tutuyor. İşverenlerimize özellikle söylüyorum, bu 
bir ücret desteği değildir. Çalışılmayan kısımla ilgili 
işçilerin işsizlik fonundan alması gereken işsizlik 
ödeneklerinden mahsup edilerek ödenecek bir 
işsizlik ödeneğidir. İstihdamın korunması ve işçilerin 
mağdur olmaması için işsizlik fonundan erken 
yararlanması gibi açıklayabiliriz” diye konuştu.

“Tüm sektörler başvurabilir”
Yılmaz şöyle devam etti: “Ödeneğe başvurmak için 
hiçbir sektöre engel yok. Tüm sektörler ve bütün 
kurumlar başvurabilir. Kriterleri karşılamaları önemli. 
Ancak tabi salgından çok etkilenen sektörler 
olduğu kadar etkilenmeyenler de var. Hızlı hareket 
edilip ani reaksiyon gösterildiği için bir takım 
aksaklıklar olabilir bu konuyla alakalı. Zamanla 
bunların taleplere göre düzeleceğini, içeriğinin 
genişletileceğini düşünüyorum.”
Yılmaz son olarak, “İşçi 3 ay alabilir bu ödeneği. Daha 
sonra oldu da 1 yıl sonra işinden ayrıldı. 10 ay olan 
işsizlik ödeneğinden bu kez 7 ay faydalanabilecek. 
Bu kamu bütçesinden ödenen bir ödenek 
olmadığından böyle olacak” diyerek sözlerini 
noktaladı. Online Akademi toplantısında Yılmaz, 
BALKANTÜRKSİAD üyelerinin sorularını da yanıtladı.

“Çok sesliliği önemsiyoruz”
Katılımlarından dolayı Bursa Serbest Muhasebeci 
Mali Müşavirler (SMMM) Odası Başkanı Doğan 
Yılmaz’a teşekkür eden Balkantürk Akademi Başkanı 
Şehzan Seçen de, “BALKANTÜRKSİAD olarak bu 
süreçte iletişimi aksatmama adına Yönetim Kurulu 
toplantılarımızı ve Akademi faaliyetlerimizi online 
ortamda gerçekleştiriyoruz. Milletvekillerimiz ve 
yerel yöneticilerimizle konuşuyoruz. Taleplerimizi 
iletiyoruz. Çok sesliliği önemsiyorum. Ne kadar farklı 
gruplardan benzer talepler iletilirse o kadar anlamlı 
olur. Tabi bu kısa çalışma ödeneği de şahsa özel 
değil tüm işletmeleri kapsayan bir açılım. Umarım 
en kısa sürede normale döneriz” dedi. ■
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BURSA – Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş 
İnsanları Derneği (BALKANTÜRKSİAD), yönetim 
kurulu toplantılarını video konferans yöntemiyle 
yapmayı sürdürüyor. Bursa Ticaret ve Sanayi Odası 
Yönetim Kurulu Başkanı İbrahim Burkay ve BTSO 
Yönetim Kurulu Üyeleri’nin katıldığı toplantıda, iş 
dünyasındaki son gelişmeler değerlendirildi.
BALKANTÜRKSİAD, online yönetim kurulu 
toplantılarını önemli isimlerle yapmaya devam 
ediyor. Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı Alinur 
Aktaş ve TBMM İnsan Haklarını İnceleme Komisyonu 
Başkanı, AK Parti Bursa Milletvekili Hakan 
Çavuşoğlu’nun ardından son olarak BTSO Başkanı 
İbrahim Burkay ile de video konferans yöntemiyle 
bir araya gelen BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu, 
iş dünyasındaki son gelişmeleri Başkan Burkay’dan 
dinledi.  Toplantıda BALKANTÜRKSİAD YK Üyeleri 
mevcut sorunlarını Burkay’a aktarma şansı da elde 
etti.

“Öngörünün azaldığı bir dönemi yaşıyoruz”
Dünyanın, belirsizliklerin hiç olmadığı kadar çok 
olduğu, 24 saatte her şeyin değişebildiği farklı 
bir krizle karşı karşıya olduğunu ifade eden BTSO 
Başkanı Burkay, “Öngörünün çok azaldığı, tahmin 
ve tarifin zorlaştığı bir dönemi yaşıyoruz hep birlikte. 
Çok farklı bir krizle karşı karşıyayız. Özel stratejiler 
geliştirmek gereken bir dönem. Dolayısıyla iletişimin 
daha da sıklıkla sürdürülmesi gereken bir süreçteyiz. 
Dün konuşmadığımız birçok konuyu bugün konuşur 
haldeyiz” dedi.
Kriz sonrası döneme hazırlıklı olmak gerektiğinin 
önemine vurgu yapan Başkan Burkay, “Yeni bir 
dünya düzeni kuruluyor. Dünya bundan sonra, Covid 
öncesi ve Covid sonrası olarak şekillenecek. Şu an ki 
gelişmeleri anlamlandırmakta zorlanıyor olabiliriz 

ama yakın gelecekte neler olacağını hep birlikte 
göreceğiz. Önemli olan bu yeni sürece ne kadar 
hazırlıklı olacağız, esas bunu konuşmak gerekiyor” 
diye konuştu.

“Hemen aksiyon aldık”
BTSO olarak ilk vakanın açıklanmasının ardından 
hemen aksiyon aldıklarını söyleyen Burkay, şöyle 
devam etti: “Kriz başladığı gibi biz hemen bir kriz 
masası oluşturduk. Bu kriz masasında konseylerimiz, 
komitelerimiz, meclis üyelerimiz yoğun bir şekilde 
çalıştı. Tüm STK’larla görüşüldü, bir rapor oluşturulup 
Cumhurbaşkanımız başta olmak üzere ilgili tüm 
Bakanlıklara gönderildi. Ben devlet olarak çok radikal 
ve hızlı adımlar atıldığını düşünüyorum. Sağlık 
Bakanlığımızın takdir edilen bir performansı söz 
konusu. Avrupa’da Almanya hariç Türkiye ile rekabet 
eden başka bir ülke yok. Bu süreç bize kamu sağlığı 
ile alakalı politikalarını güçlü kılan ülkelerin, krizi 
en sağlıklı yöneten ülkelerin kriz sonrası süreçte 
ayrışacağını gösterdi.”

Burkay kısa çalışma ödeneğini değerlendirdi
Gündemde olan kısa çalışma ödeneğiyle ilgili de 
konuşan Burkay, çok faydalı bir uygulama olduğunu 
ancak bir takım revizelere de ihtiyaç duyduğunu 
ifade etti. Burkay, “Kısa çalışma ödeneği bu süreçte 
atılan çok önemli bir adımdı. Bursa’da toplam 70 bin 
şirket var. Bunlardan, ödeneğe başvuranların sayısı 
15 bini geçti. Biz bu sayının 25-30 binlere çıkacağını 
tahmin ediyoruz. Başvuran firmalar gördüler ki bu 
kriterler toplam çalışanların ancak yüzde 60’ını 
karşılayabiliyor. Geri kalan yüzde 40 bu ödenekten 
faydalanamıyor. Bizim talebimiz bu kriterlerin 
esnetilerek herkesi kapsaması” şeklinde konuştu.
Bursa’nın iş gücü potansiyeliyle her zaman

öne çıktığını belirten Burkay, sözlerini şöyle tamamladı: “Bu süreç inşallah en kısa zamanda bitecek. Bu 
dönemde biz sadece ekonomik anlamda değil sosyal sorumluluk anlamında da Bursalı hemşerilerimizin 
yanındayız. Bursa’nın en büyük gücü insan kaynağı, bilgi ve becerisidir. Çalışanlarımızın bu süreçte virüsten 
azami bir şekilde korunmalarını sağlamak en büyük hedefimiz. Ve Bursa’nın büyük potansiyeli olan bu 
çalışanlarımızın moral motivasyonunu yüksek tutmak da en önemli amaçlarımızdan biri. Bunlar için elimizden 
geldiğince çaba harcıyoruz.”

Başkan Tunakan’dan yerli malı çağrısı
BTSO Başkanı İbrahim Burkay’a katılımlarından dolayı teşekkür eden BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat 
Tunakan da, “Erzak paketleri yardımlarının yanı sıra, Balkanlardan gelen Türkiye’de eğitim gören ve burs 
verdiğimiz öğrencilerin Türkiye’deki sıkıntılarının çözümleri ile ilgili Vakıf kanalımızla da ciddi çalışmalar 
yapıyoruz. Bizler özellikle bu süreçte ülkemizde üretilen malları kullanma çağrısı yapıyoruz. Yerli mallarımızı 
kullanalım ki üretimin ve istihdamın devam etmesine katkı sağlayalım.”
Video konferans soru cevap bölümü ile sona erdi.

BALKANTÜKSİAD, BURSA’NIN ÖNEMLİ 
İSİMLERİYLE BULUŞMALARINI 
SÜRDÜRÜYOR
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UZMAN KLİNİK 
PSİKOLOG ŞEYMA 
KAMA:
“ZAMANINIZI 
ÜRETKENLİK İÇİN 
DEĞERLENDİRİN”

BURSA - 
Balkan Rumeli 
Sanayicileri ve İş 
İnsanları Derneği 
(BALKANTÜRKSİAD) 
Covid-19 pandemisi 
nedeniyle 
online ortamda 
yaptığı Akademi 
toplantılarına bir 
yenisini daha ekledi.

Balkantürk Akademi Başkanı Şehzan Seçen’in 
moderatörlüğünde Instagramda canlı olarak 
gerçekleşen yayının konuğu Uzman Klinik Psikolog 
Şeyma Kama oldu. Pandemiden dolayı herkesin 
evlere kapandığı bu günlerde, kaygı bozukluklarının 
ve ev içi çatışmaların arttığını vurgulayan Kama, 
önemli konulara değindi.
Uzman Klinik Psikolog Şeyma Kama şunları söyledi: 
“Bu süreç; kaygı bozukluklarının, somatizasyon 
bozukluklarının yani bedenimizde açıklanamayan 
ağrıların arttığı, çatışmaların hiç olmadığı kadar çok 
olduğu ve takıntılı olan kişilerin de takıntılarının 
tavan yaptığı bir dönem. İnsan, belirsiz güvensiz 
durumlarda bu kaygıları yaşayabiliyor.”

Sık kafein tüketimine dikkat
Evde kalmaya alışkın olmadığımız için sürekli 
yiyecek ve içecek tükettiğimizin altını çizen Uzman 
Klinik Psikolog Şeyma Kama, “Sık tükettiklerimiz 
arasında kafein en dikkat çeken madde. Kafein 
zaten kaygıyı arttırıyor. Kafeini normal seviyeden 
fazla aldığımız zaman zaten kaygımızı tetikleyen 
bir ortamda olduğumuz için bu kaygının iki kat 
yaşanması kaçınılmaz oluyor. O yüzden her şeyde 

olduğu gibi kafein tüketimini de azaltmalıyız” dedi.
“Zaman planlaması önemli”
Kama şöyle devam etti, “Hayatımızın belki de 
çoğu döneminde bulamayacağımız kadar 
çok zamanı bulduk. Ve bunu üretkenlik için 
kullanmak gerekiyor. Bunu bize zararlı olan bir şeye 
çevirmemek lazım. Zaman planlaması çok önemli. 
Bu planlamanın içine fiziksel ve zihinsel sağlığımıza 
iyi gelecek bir takım aktiviteler eklersek çok daha 
iyi olur. Bilgisayar açık, telefon açık, televizyon 
açık, tüm gün bunlarla vakit geçiriyoruz. Çok fazla 
dış uyarıya da maruz kalıyoruz. Teknolojiyi zaman 
planının içerisine dahil ederek faydalı bir şekilde 
kullanmalıyız. Çünkü tüm düzenin bozulması 
fiziksel ve ruhsal sıkıntılar doğurabilir.”
Uzman Klinik Psikolog Şeyma Kama sözlerini şöyle 
noktaladı: “Daha önce olmadığı kadar sürekli evde 
kaldığımızdan dolayı hane içerisinde bir takım 
çatışmalar arttı. Çünkü iletişim kurmaya başladık 
ve iletişimin olduğu yerde çatışma olur. Burada 
çatışmayı nereye taşıdığımız önemli. Çözmeye 
odaklı değil de kaçmaya odaklı davranıyoruz. 
Çatışmaları çözme odaklı davranmalıyız eğer 
çözemiyorsak da uzmanından yardım almalıyız.”

“Süreci iyi yönetmemiz gerekiyor”
Balkantürk Akademi Başkanı Şehzan Seçen de, 
Uzman Klinik Psikolog Şeyma Kama’ya katılımı için 
teşekkür etti. Akademi olarak online toplantılara 
devam edeceklerini açıklayan Seçen, pandemi 
sürecinin herkes için zor olduğunu ifade  etti.
Seçen, “Kaygıların arttığı bir dönemden geçiyoruz. 
Herkesin sağlıkla ve işle ilgili endişeleri var. Yaşam 
düzenimiz bozuldu. Tüm bunlar ister istemez 
herkesi kaygılandırıyor. Biz de bu süreçte konunun 
uzmanına danışarak sürece dair bir takım tüyolar 
almak, biraz da moral bulmak istedik. Pandemi 
maalesef bu döneme denk geldi. Hepimiz bunu 
yaşamak zorundayız şu an için yapacak bir şeyimiz 
yok. Kurallara uyup geçmesini bekleyeceğiz ve 
bu süreci iyi yönetmemiz gerekiyor” ifadeleriyle 
sözlerini tamamladı.

BALKANTÜRKSİAD ONLINE 
KONUĞU VEKİL ESGİN

“BURSA MARMARA’NIN AĞIRLIK MERKEZİDİR”
BURSA - Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği (BALKANTÜRKSİAD), yönetim kurulu 
toplantılarını önemli konukların katılımıyla online 
yapmaya devam ediyor. Son yapılan toplantıya; AK Parti 
Bursa Milletvekili, TBMM Kamu İktisadi Teşebbüsleri 
Komisyonu Üyesi ve Sırbistan Dostluk Grubu Başkanı 
Mustafa Esgin katıldı.
BALKANTÜRKSİAD, online yönetim kurulu toplantılarını 
önemli isimlerle yapmayı sürdürüyor. Video konferans 
yöntemiyle bir araya gelen üyeler; Bursa Büyükşehir 
Belediye Başkanı Alinur Aktaş, TBMM İnsan Haklarını 
İnceleme Komisyonu Başkanı ve AK Parti Bursa 
Milletvekili Hakan Çavuşoğlu ve Bursa Ticaret Sanayi 
Odası Başkanı İbrahim Burkay’ın ardından, gündemi bu 
kez AK Parti Bursa Milletvekili Mustafa Esgin’den dinledi.

“Üretimdeki sirkülasyon da önemli”
Bursa’nın Marmara’nın dengesi ve ağırlık merkezi 
olduğunu ifade eden Esgin, “Bursa sanayisi, tarımı, 
turizmi, tarihi ve kültürüyle çok önemli bir şehir. Tedarik 
zincirindeki altyapısıyla, bilgi birikimiyle ülkemize büyük 
katkı yapan bir kent. Dolayısıyla bu şehri temsil eden 
bizler de her an her ortamda siz değerli iş insanlarımızla 
olmaya özen gösteriyoruz. KOVİD-19 pandemisiyle 
mücadelemizi başarıyla sürdürürken, üretimdeki 
sirkülasyona ve tedarik zincirimizin devamına da büyük 
önem veriyoruz.” dedi.

Esgin’den şehir hastanesi vurgusu
Bu günlerin de geçeceğini ve böyle gidilirse en kısa 
zamanda normale dönüleceğini söyleyen Esgin, 
kurallara uymanın ve birlikte hareket etmenin 
önemine vurgu yaptı. Esgin, “Bu salgın bize pek çok 
şey söyledi. Birlikte başaracağız. Birlikte başarmanın 
yolu da farklılıklarımızla birlikte bu birlik ve beraberliği 
gösterebilme iyi niyeti ve kararı çok önemli. Toplum 
olarak kurallara uyum göstermek şartıyla en kısa 
zamanda normale döneceğimize inanıyorum. 
Ülkemizin sağlık altyapısına verdiği önem, şehir 
hastaneleriyle yoğun bakım yatak kapasitelerinin 
artması gurur verici bir düzeyde. Şehir hastanelerinin 
teknolojik altyapısı bu salgınla daha yoğun bir 
mücadele için hepimize fırsat verdi.

“Dünyada maske savaşları var”
Dünyada maske savaşlarının yaşandığı belirten 
Esgin, “Böyle bir ortamda bu süreci götürürken 40’ın 
üzerindeki ülkeye de maske, tulum ve dezenfektan 
ürünleri başta olmak üzere çeşitli yardımlarda 
bulunduk. Bizden yardım isteyen ülkelerin taleplerine 
duyarsız kalmadık. Bunlar arasında Balkan ülkeleri 
de var. Buralar, hepimizin gönül bağı olan topraklar. 
Bosna Hersek, Sırbistan Sancak Bölgesi, Bulgaristan, 
Karadağ, Kosova başta olmak üzere birçok Balkan 
ülkesine yardımlarımız ulaştı” diyerek sözlerini 
tamamladı.

“Bu günler de geçecek”
BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat Tunakan da, “Bu 
tip toplantılarla üyelerimizin sorunları ve çözüm 
önerilerini aktarma fırsatı buluyoruz. Sayın Vekilimiz 
Mustafa Esgin de bizden biri. Tüm yardımlar önemli 
kuşkusuz, Balkan Ülkelerine yapılan yardımlar çok 
daha önemli. Orada yaşayan soydaşlarımıza ve 
Müslüman kardeşlerimize ülkemizin büyüklüğünü 
bir kez daha gösterdik. Bu günler elbet bitecek. 
Ben ekonomik anlamda yine eski güzel ve güçlü 
dönemlere geleceğimize inanıyorum” diye konuştu.
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BALKANTÜRKSİAD’IN GÜNDEMİ FİNANS 
BALKANTÜRK AKADEMİDE YENİ 
EKONOMİK DÜZEN ELE ALINDI
FİNANS DANIŞMANI MURAT YEŞİLYURT
“ÖNÜMÜZDEKİ 6 AY ÇOK DİKKATLİ OLMALIYIZ” 
BURSA – Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği’nin (BALKANTÜRKSİAD) üyelerini 
bilgilendirme amacıyla düzenlediği Akademi 
toplantılarının konuğu finans danışmanı Murat 
Yeşilyurt oldu. Online gerçekleşen toplantıda 
konuşan Yeşilyurt, “2020’den sonra farklı bir 
ekonomik düzene gireceğiz. Önümüzdeki 6 ayda 
stratejik olarak çok dikkatli olmamız gerekiyor” 
dedi.
BALKANTÜRK Akademi Başkanı, İletişim 
Eğitmeni ve Yönetim Danışmanı Şehzan Seçen 
moderatörlüğünde Instagram üzerinden canlı 
olarak gerçekleşen yayında KAME Danışmanlık 
Kurucu Ortağı Murat Yeşilyurt BALKANTÜRKSİAD 
üyeleriyle buluştu.
Uzun yıllar boyunca bankaların hazine birimlerinde 
ve finans şirketlerinde fon yöneticisi olarak çalışan 
ve danışmanlık firmasıyla Türk bankacılık ve reel 
sektörde ekonomi ve strateji danışmanı ve eğitmen 
olarak profesyonel hayatına devam eden Yeşilyurt, 
BALKANTÜRK Akademi toplantısında Covid-19 
salgını sonrasında yaşanabilecek ekonomik 
gelişmeler hakkında bilgilendirmelerde bulundu.

“Yılın son çeyreği düzen daha iyi oturacak”
Amerika Merkez Bankası’nın (FED) koronavirüsün 
ekonomik zararlarından kurtulmak için yüksek 
miktarda dolar likiditesi sağladığını kaydeden 
Yeşilyurt, “FED ekonominin çöküşe girmemesi için 
yüksek miktarda para basıyor. Bunun çok büyük 
etkileri olacak.  2020’den sonra farklı bir ekonomik 
düzene geçeceğiz. Ben bunu yeni ekonomik 
düzen olarak adlandırıyorum. Önümüzdeki 6 ayda 
stratejik olarak çok dikkatli olmamız gerekiyor. 
Yılın son çeyreğiyle birlikte bu yeni düzen daha iyi 
oturacaktır” dedi.
Yüksek para likiditesinin dünya çapında pozitif 
etkiler yaratacağına değinen Yeşilyurt, “Amerikan 

Doları likiditesi 2021 başlarında oldukça artacak. 
Bizim de bundan faydalanmamız için kendi içsel 
sıkıntılarımızı gidermemiz gerekiyor. Sorunları 
halledersek, şirketlerimiz de bundan pozitif 
etkilenecektir. Türkiye 80 milyonluk nüfusuyla, 
güçlü ekonomik yapıya sahip bir ülke. Bu süreçte 
kontrollü, pozitif ve proaktif adımlar atarsak 
salgın sonrası dönemde yükselişe geçebiliriz” diye 
konuştu.

“Belirsizlik çok olduğu zaman spekülasyonlar 
artıyor”
Son haftalarda petrol fiyatlarında yaşanan 
dalgalanmalar hakkında da değerlendirmelerde 
bulunan Yeşilyurt, “Şu an dünyada hala 
belirsizlik hakim. Belirsizlik çok olduğu zaman 
spekülasyonlar artıyor ve bu yüzden dalgalanmalar 
yaşanıyor” ifadelerini kullandı.
İş insanlarına kısa vadeli döviz borçlanması 
yapmamaları uyarısında bulunan finans danışmanı 
Murat Yeşilyurt, “Ekonominin temel kuralı geliriniz 
kadar, gideriniz olmasıdır. Zaman zaman belli 
riskler alınabilir. Fakat içinde bulunduğumuz, 
belirsizliklerin çok olduğu bu dönemde 
döviz riski almanın doğru bir karar olduğunu 
düşünmüyorum” dedi.
BALKANTÜRK Akademi’nin korona 
sürecinde önemli konukları misafir ettiğini 
söyleyen BALKANTÜRK Akademi Başkanı ve 
BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu Üyesi Şehzan 
Seçen de, “Değerli konuğumuzdan finans alanında 
önemli bilgiler aldık. Bu süreçte hepimiz evdeyiz 
ama işler devam ediyor. Piyasalar açıldığında, 
sürecin nasıl devam edeceği konusunda ufuk 
açıcı değerlendirmelerde bulunan Sayın Murat 
Yeşilyurt’a BALKANTÜRKSİAD ailesi adına 
teşekkürlerimi sunuyorum” diye konuştu.
Yeşilyurt, BALKANTÜRKSİAD üyelerinin canlı yayın 
üzerinden gelen sorularını da cevapladı.

BALKANTÜRKSİAD TOPLANTISINDA 

YERLİLİK VURGUSU 

BAŞKAN TUNAKAN: ÜRETİCİLERİMİZİ 

DESTEKLEMELİYİZ

VEKİL REFİK ÖZEN:
“TIBBİ MALZEMELERİ KENDİ İMKÂNLARI İLE 
YAPAN TEK ÜLKEYİZ”
BURSA - Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği’nin (BALKANTÜRKSİAD), online yönetim 
kurulu toplantısının konuğu, AK Parti Bursa 
Milletvekili, TBMM Milli Savunma Komisyonu 
Başkan Vekili ve TBMM Bosna-Hersek Dostluk 
Grubu Başkanı Refik Özen oldu.
BALKANTÜRKSİAD, online yönetim kurulu 
toplantılarının beşincisini gerçekleştirdi. Toplantıda 
konuşan Vekil Özen “116 ülke, ülkemizden tıbbi 
malzeme konusunda yardım talebinde bulundu. 
Bunların 55’ine cevap verdik. İtalya, İspanya, ABD, 
İngiltere ve Balkan ülkeleri başta olmak üzere 
İran, Irak, Gürcistan, Somali gibi pek çok ülkeye 
yardımlarımız ulaştı. Tıbbi malzemeleri kendi 
imkânları ile yapan dünyada tek ülkeyiz” dedi.
Büyük olarak lanse edilen ülkelerin bir 
virüs karşısında nasıl çaresiz kaldığını tüm 
dünyanın gördüğünü ifade eden Vekil Özen, 
“İlk vakanın görüldüğü andan itibaren başta 
Sayın Cumhurbaşkanımız olmak üzere Sağlık 
Bakanlığımızın ortaya koyduğu irade, hem Avrupa 
ülkeleri hem de dünyanın diğer ülkeleriyle 
mukayese edildiğinde, ciddi bir başarı hikayemiz 
olduğunu gösteriyor. Özellikle son 1 haftadır ortaya 
çıkan rakamlar geleceğe daha olumlu bakmamızı 
sağlıyor. Rehavete kapılmadan elde ettiğimiz 
pozitif rakamları daha da normalleşme adına 
hayata geçirmeyi ümit ediyoruz” diye konuştu.
“250 milyon maske dağıttık”
Maske dağıtımı ile ilgili de değerlendirmelerde 
bulunan Vekil Özen, “Çok büyük bir organizasyona 
imza atarak yaklaşık 250 milyon maske dağıtımını 
ücretsiz olarak gerçekleştirmiş durumdayız. Birçok 
ülkenin başaramadığı bir organizasyonu, Türkiye 
olarak başardık. Bir diğer taraftan yurt dışındaki 
vatandaşlarımıza sahip çıkarak, ne kadar büyük bir 
ülke olduğumuzu bir kez daha gösterdik. Sadece 
20-28 Nisan arasında yaklaşık 59 farklı ülkeden, 
195 seferle, 25 bine yakın vatandaşımızı ülkemize 
getirdik” ifadelerini kullandı.
Vekil Özen’in yerlilik vurgusu
TBMM Milli Savunma Komisyonu Başkan Vekili 

olarak savunma sanayiine de değinen Vekil Özen, 
“Savunma Sanayi’nde çok önemli mesafeler kat 
ettik. ASELSAN, TUSAŞ, HAVELSAN, ROKETSAN 
gibi pek çok firmamız dünya savunma sanayiinde 
ilk 100’de yer alan firmalarımız. Bunlar gurur verici 
rakamlar. Yerlilik oranında yüzde 75’lere gelmiş 
olmamız ve dışa bağımlılığı azaltıyor olmamız 
çok önemli. Yerlilik oranımızı ilaç sanayiinde de 
arttırmamız gerekiyor. Aşı ve diğer alanlar da 
yapılan çalışmalar çok önemli. Özelikle solunum 
cihazında attığımız adımlar çok anlamlı. Çok kısa 
bir sürede 5 yerli firmanın ortaya koyduğu başarı 
Türk insanının, Türk mühendislerinin gerekli 
imkânlar verildiğinde neleri başarabileceklerinin 
göstergesi” diyerek sözlerini noktaladı.
“Sağlıktan sonra gıda ve tarımın geldiğini gördük”
Milletvekili Refik Özen’e katılımları için teşekkür 
eden Berat Tunakan, konuşmasında yerli ve millilik 
vurgusunun yanında tarım ve gıdanın önemine 
de değindi. Başkan Tunakan, “Hem bu dönemde, 
hem de salgın sonrası işlerin açılacağı dönemlerde 
özellikle yerli malı kullanılması konusunda daha 
dikkatli olmalıyız. Bilhassa ihalelerde ithal ürünler 
kullanılması gibi maddeler gündeme gelebiliyor. 
Bu ihale şartnamelerine en azından ithal ya da 
yerli olarak yazılırsa, ülkemizdeki üreticilerimizi de 
desteklemiş oluruz” dedi.
Tarım ve gıdanın önemini bu süreçte daha iyi 
anladıklarını ifade eden Başkan Tunakan, “Tarımla 
ilgili konuları sık sık gündeme getiriyoruz. Tarım ve 
gıda sektöründe acil adımların atılması gerekiyor. 
Özellikle bu süreçte sağlığın yanında gıda ve 
tarımın ne kadar önemli olduğunu gördük. Bu 
anlamda tedbirli olmamız gerekiyor” dedi.
AK Parti Bursa Milletvekili Refik Özen online 
toplantıda, BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu 
Üyelerinin sorularını da cevapladı.
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BALKANTÜRKSİAD BAŞKANI BERAT TUNAKAN: 
“BALKANLI, GAYRETLİ, ÇALIŞKAN VE VİZYONERDİR”

BURSA - Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği (BALKANTÜRKSİAD), geleneksel sinerji 
toplantısını, koronavirüs sebebiyle bu kez online 
yaparak bir ilke imza attı. Toplantının konuğu olan 
Fenerbahçe Spor Kulübü’nün efsane isimi Ali 
Şen, “Ligler devam ederse, Bursaspor Süper Lig’e 
yükselme şansı açısından favorilerim arasında” 
dedi.
Balkan kökenli iş adamı ve Türk sporunun 
duayen isimlerinden, Fenerbahçe Spor Kulübü 
Eski Başkanı Ali Şen’in katıldığı toplantı, 
BALKANTÜRKSİAD’ın Facebook hesabından canlı 
yayınlandı. Spordan ekonomiye, iş dünyasından 
anılarına kadar geniş bir yelpazede konuşan 
Şen, Bursaspor’la ilgili soruya, “Futbolda taraftar 
çok önemli. Bursaspor taraftarı da Türkiye’nin en 
ateşli taraftarlarından birisine sahip. Bursa’da halk 
futbolu, basketbolu seviyor.  Ligler devam ederse, 
Bursaspor ile Hatayspor benim Süper Lig için favori 
olan iki takımım” diye cevap verdi.
BALKANTÜRK Akademi Başkanı Şehzan 
Seçen’in moderatörlüğünde gerçekleşen yayının 
açılışında kısa bir selamlama konuşması yapan 
BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat Tunakan, 
geleneksel sinerji toplantılarını bu kez dijital 
ortama taşımanın mutluluğu ve heyecanı 
içerisinde olduklarını ifade etti.
“Balkanlı demek, gayretli, vizyoner demek”
Balkan ve Türk isimlerinin birbirine çok yakıştığını 
söyleyen Başkan Tunakan, “Balkanlı olmak, 
gayretli olmak demek. Türk olmak da ‘Ne Mutlu 

Türküm Diyene’ sözündeki kavramdır. Balkanlı 
olmak bir vizyon, modernlik ve ilericiliktir. Ali Şen 
de bu değerleri özümsemiş bir kişi. Bizler de en 
büyük Balkanlı Mustafa Kemal Atatürk’ün izinde 
çalışacağız üreteceğiz, böylelikle devletimiz 
güçlenecek ve büyüyecek. Şu an zor günlerden 
geçiyor olabiliriz ama birlik içerisinde bugünleri de 
atlatacağız” diye konuştu.
“Güçlü bir Türkiye’nin olmazsa olmazı eğitimdir”
BALKANTÜRK Eğitim Vakfı Başkanı Aytuğ Onur 
da, “Ülkemiz, dünya ve insanlık zor bir sınavdan 
geçiyor. Biz ülkece bu sınavı iyi veriyoruz. Bize özel 
merhamet, yardımlaşma, cömertlik, dayanışma 
gibi hasletlerimiz daha çok ortaya çıktı ve bu bizi 
çok güçlü kıldı. Bu süreçte vakıf olarak; Balkan 
öğrencilerinin evlerine dönmelerinde yaşadıkları 
sıkıntının çözülmesinde onlara yardımcı olduk. 
Eğitimin ve yüksek teknolojinin önemini bir 
kez daha gördük. Bu anlamda herkesten ricam 
hayırlarımızı, vakıf ve eğitim olarak gerçekleştirelim. 
Güçlü bir Türkiye’nin olmazsa olmazı eğitimdir.” 
dedi.
“Virüsle iyi mücadele veriyoruz”
E-Sinerji toplantısının konuğu Balkan kökenli iş 
adamı ve Fenerbahçe Spor Kulübü Eski Başkanı 
Ali Şen de, virüsle iyi mücadele verdiğimizi, ancak 
bu mücadelenin boşa gitmemesi için herkesin 
kurallara uyması gerektiğini belirtti.
Şen şunları söyledi: “Bu virüs kimin ilan ettiği belli 
olmayan 3. dünya savaşı gibi. Dünyada birçok 
alanda çok önde olan devletler, bir virüse karşı 

zor durumdalar. Bir virüs dünyayı esir aldı. Biz çok 
şükür birçok ülkeye rağmen iyi durumdayız. Virüsle 
iyi mücadele veriyoruz. Sağlık Bakanlığımız çok 
başarılı. Vatandaş olarak kurulların dediklerine 
dikkat ediyor ve uymaya çalışıyoruz. Bilim 
Kurulu’nun ve Sağlık Bakanımızın dediklerine 
uyarak, ikinci dalganın gelmemesine dikkat 
edelim. Sağlık çalışanlarımız büyük bir mücadele 
veriyorlar. Kurallara uyarak onlara yardım edelim” 
dedi.
“Tarım ve sanayiden asla vazgeçmemeliyiz”
Pandemi sona erdikten sonra birçok şeyin 
değişebileceğini ifade eden Şen, “Korona 
sonrası spor, iş dünyası, sosyal yaşam ve siyaset 
de değişecek. Ekonomik olarak şartları tekrar 
koymamız gerekiyorsa, kaynaklar, üretim ve 
ihracatı fazla ülkeler daha az baş ağrısı çekecek. 
Dünyada ekonomisi güçlü olan ve her geçen 
güçlüye giden devletlerin sıkıntıya düşmesi 
daha az olacaktır. Türkiye’de yüzde 48,5 üretim 
azaldı. Bu ciddi bir sorun demektir ama bizim 
öyle bir dayanışmamız var ki, hiçbir şekilde pes 
etmeyiz. Bizim milletimiz bu dayanışma içerisinde 
ekonomiyi tepeye çıkaracaktır. Ancak tarım ve 
sanayiden asla ve asla vazgeçmemeliyiz. İhracata 
da çok önem vermeliyiz” diye konuştu.

Salgından sonra iki sektörün 
öne 

çıkacağını vurgulayan Şen, “Birinci sektör finans, 
öbürü de enerji. Finans, para sirkülasyonunu 
sağladığı için çok önemli. Enerji de dünya var 
olduğundan bu yana en önemli sektör zaten. 
Bu anlamda da bilgi ve birikim sahibi olmalıyız. 
Gençlerimizi ona göre yetiştirmeliyiz” dedi.
 “Şen’den liglerin devam kararına destek”
Hayatının Türk sporu içerisinde geçtiğini ifade 
eden Şen, son günlerde herkesin tartıştığı 
Türkiye Futbol Federasyonu’nun lige devam 
kararına destek oldu. Şen, “Ben ender rastlanan 
şu durumda, mutlaka ve mutlaka geri kalan 
8 haftanın oynanması taraftarıyım. Tabi insan 
sağlığını ön planda tutmak gerekiyor bu noktada. 
Şimdiki duruma göre 12 Haziran dendi. Ancak 
korona rahat durmazsa iptal edilir ya da yeni 
bir tarihe ertelenebilir. Futbol kitlesel bir spor. 
Sporcular, antrenörler, spor adamları ve futbol 
dernekleriyle konuşup karar almak gerekiyor” 
ifadelerini kullandı.
“Bursaspor Süper Lig’e çıkacaktır”
TFF 1. Lig’de mücadelesini sürdüren ve bir üst 
lige çıkıp çıkmayacağı merak konusu olan 
Bursaspor’la ilgili de fikrini beyan eden Şen, 
Bursaspor’un sezon sonunda Hatayspor’la birlikte 
bir üst lige çıkacağına inandığını ifade etti. Şen, 
“Başarılı olmak için iyi takım olmak yetmiyor. 
Şehrin de istemesi lazımdır. Futbolda taraftar 
çok önemli. Bursaspor taraftarı da Türkiye’nin en 
ateşli taraftarlarından birisine sahip. Bursa’da halk 
futbolu, basketbolu kısacası sporu seviyor.  Ligler 
devam ederse, Bursaspor ile Hatayspor benim 
Süper Lig için favori olan iki takımım” diye konuştu.
Programın sonunda Balkan kökenli iş adamı ve 
Fenerbahçe Spor Kulübü Eski Başkanı Ali Şen’e 
teşekkür eden Başkan Tunakan, Bursaspor’un 
Süper Lig’e çıkması halinde Ali Şen’i şampiyonluk 
kutlaması için Bursa’ya davet ederken, Ali Şen de 
bu davete memnuniyetle katılacağını belirtti.

Program soru cevap bölümü ile 
sona erdi.

BALKANTÜRKSİAD’IN E-SİNERJİ 
KONUĞU ALİ ŞEN OLDU

Ali ŞEN; Balkanlı İş İnsanı,
Fenerbahçe Eski Başkanı
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BURSA - Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği (BALKANTÜRKSİAD), yönetim kurulu 
toplantılarını önemli konukların katılımıyla yapmaya devam ediyor. Son yapılan toplantıya; 
BALKANTÜRKSİAD Kurucu Üyesi, CHP Balkan Masası Başkan Yardımcısı, TBMM Güvenlik ve 
İstihbarat Komisyon Üyesi, Bursa Milletvekili Prof. Dr. Yüksel Özkan katıldı.

Video konferans yöntemiyle bir araya gelen 
üyeler, gündemi bu kez Vekil Özkan’dan 
dinledi. Doktor kimliğiyle de konuşan Özkan, 
virüsle ilgili tıbbi detayları katılımcılarla 
paylaştı.
Bilim Kurulu’nun oluşturulmasını doğru bir 
adım olarak gören Özkan, kurulun daha 
da genişletilmesi gerektiğinin altını çizdi. 
Özkan, “Bu kurul; halk sağlığı uzmanları, 
veterinerler, virüs bilimcileri gibi meslek 
gruplarını da içermeliydi. Geniş kapsamlı 
bir kurul oluşturulmalıydı, burada iş dünyası 
temsilcileri, sendikalar da olabilirdi. Ayrıca 
bu süreç sadece merkezden yürütülmemeli, 
bölge bilim kurulları da oluşturulmalı 
tavsiyelerinde de bulunmuştuk. Çünkü 
bölgelerin kendine has dinamikleri var” diye 
konuştu.
“Her hastane pandemi hastanesi 
olmamalıydı”
Türkiye’de her hastanenin pandemi hastanesi 
olarak ilan edilmesini yanlış bulduğunu 
söyleyen Özkan, “Türkiye’de kamu ve özel 
olarak baktığımızda sağlık altyapımız iyi 
durumda. Ancak COVID-19 süresince tüm 
hastaneleri pandemi hastanesi yapmak 
yanlıştı. Bazı hastaneler temiz hastaneler 
olarak belirlenmeliydi. Salgın var evet ama 
salgın dışında sağlık sorunları olan kişiler de 
var. Bu kişiler, pandemi hastanesi olmayan 
hastanelerde tedaviye alınmalı” dedi.
“AVM ve kuaförler bayram sonrası açılmalıydı”

AVM ve kuaförlerin açılması kararının erken 
olduğunu ifade eden Özkan, bunun için 
bayram sonrasını beklemek gerekiyordu dedi. 
Milletvekili Özkan şunları söyledi: “Ekonomik 
endişeler var evet ama sağlık endişeleri de 
var, bunları dengelemek lazım. Ben direk 
temasın yoğun olacağı AVM ve kuaförlerin 
açılmasının erken olduğunu düşünüyorum. 
Bugün kuaförleri açıyorsanız restoranları 
da açabilirsiniz. Zira, restoranlar, sosyal 
mesafe ve izolasyon kurallarına çok daha 
kolay uyabilecek ortamlardır. Bu yüzden 
inşallah tekrar bir vaka yükselmesi yaşanmaz. 
Ben AVM ve kuaförlerin bayram sonrasına 
bırakılması gerektiğini düşünüyordum.”
“Virüs insan ayırt etmiyor”
Virüsün insan ayırt etmediğini de vurgulayan 
Özkan, “Bu süreçte herkes birlik olmalı. 
Bu salgın; zengini de fakiri de, siyasi 
görüşüne bakmadan etkiledi. Ayrışma dili 
kullanmamalı, birlik beraberlik içerisinde 
olmalıyız, hizmet engellemelerine son 
vermeliyiz” diyerek sözlerini tamamladı.

BALKANTÜRKSİAD’IN 
ONLİNE KONUĞU VEKİL ÖZKAN
MİLLETVEKİLİ PROF. DR. YÜKSEL ÖZKAN:

“AVM VE KUAFÖRLER ERKEN AÇILDI”
Başkan Tunakan’dan 2 konuya vurgu
Milletvekili Prof. Dr. Yüksel Özkan’a katılımları için 
teşekkür eden BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat 
Tunakan da, “Biz bu tip toplantılarla üyelerimizin ve 
Bursa’nın sorunları ve çözüm önerilerini hem iktidar 
hem de muhalefet partilerine aktarma fırsatı 
buluyoruz. Ve 2 konuya her zaman dikkat çekiyoruz. 
Bunlardan biri tarım ve gıda. Bunun önemi daha 

da ortaya çıktı. Özel ilgi olması gereken bir konu. 
İkinci konu da COVID 19’un iş kazası sayılmaması 
ile ilgili. Bu konuyu da BTSO önderliğinde yakın 
takipteyiz. SGK yayınladığı bildiri ile, COVID-19’un 
iş kazası dışında bir kodla bildirileceğini açıkladı. 
Bu güzel bir adım oldu ancak bunun kanunla 
desteklenmesi lazım”. şeklinde konuştu.
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BALKANTÜRKSİAD VE BURSA İL MİLLİ EĞİTİM 
MÜDÜRLÜĞÜ’NDEN BULGARİSTAN’A 20 BİN MASKE…

BALKANTÜRKSİAD’IN YARDIM ELİ BULGARİSTAN’A UZANIYOR
BURSA - Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği (BALKANTÜRKSİAD), üyelerinin destekleriyle 
Ali Osman Sönmez Mesleki ve Teknik Anadolu Lisesi’nde üretilen 20 bin adet tıbbi maskeyi, ihtiyaç 
sahibi vatandaşlara dağıtılmak üzere Bulgaristan’ın Razgrad iline bağlı Kubrat Belediyesi’ne gönderdi.
Maskeler, BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat Tunakan ve Bursa İl Milli Eğitim Müdürü Sabahattin 
Dülger tarafından, Bulgaristan’ın Bursa Konsolosu Veselin Bojilov ve Bulgaristan Bursa Ticaret Ataşesi 
Aleksandar Aleksandrov’a teslim edildi.
BALKANTÜRKSİAD Başkan Vekili Fatih Şakir, Sayman Nurettin Göler, Yönetim Kurulu Üyeleri Murat 
Yenginer, Osman Güler, Süleyman Ulusoy ve İl Milli Eğitim Şube Müdürü Bülent Altıntaş’ın da katıldığı 
teslim töreninde konuşan Bursa İl Milli Eğitim Müdürü Sabahattin Dülger, Milli Eğitim Bakanlığı’nın 

koordinasyonunda koronavirüs önlemleri 
kapsamında tüm Türkiye’de olduğu gibi 
Bursa’daki okullarda da üretim kapasitesinin 
harekete geçirilerek temizlik ve dezenfeksiyon 
ürünleri ile koruyucu malzemelerin üretiminin 
gerçekleştirildiğini ifade etti.
“Bu yardımlaşma ülkeler arasındaki bağı da 
kuvvetlendirecektir”
Dülger, “Hayatımız boyunca tecrübe etmediğimiz 
bir süreci hep birlikte yaşıyoruz. Bu süreç bize her 
zamankinden daha fazla yardımlaşma ihtiyacını 
hatırlattı ve insanı merkeze alan paylaşma algısını 
oluşturdu. Bu paylaşım da bunun bir yansıması. 
BALKANTÜRKSİAD ile meslek liselerimizin 
gelişimiyle ilgili pek çok çalışma yürüttük. Aslında 
şu ana kadar yapmış olduğumuz çalışmaların 
neticesi bir ürüne dönüştü. O ürün, derneğe 
üye olan iş insanlarının destek ve katkılarıyla 
Balkanlara yardım olarak gönderildi. Buna bizim 
de öğretmen ve öğrencilerimizle birlikte katkı 
sunmamız büyük bir onur. Bu açıdan bakılınca 
BALKANTÜRKSİAD’ın da çok hayırlı bir iş yaptığını 
düşünüyorum. Bu yardımlaşmanın uzun vadede 
ülkeler arasındaki bağı da kuvvetlendireceğini 
düşünüyorum. BALKANTÜRKSİAD Başkanı ve 
üyelerine, büyük katkısı olan Mesleki Eğitim Şube 
Müdürümüz Bülent Altıntaş’a, özveri ile çalışan 
bütün öğretmen arkadaşlarıma, öğrencilerimize 
ve katkısı olan herkese çok teşekkür ediyorum” 
şeklinde konuştu.
“Bu maskelerin, meslek lisemizde üretilmesi 
bize gurur veriyor”
BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat Tunakan da, 
“Mesleki ve Teknik Anadolu Liseleri, sanayiciler 
için çok önemli. Sayılarının artması ve eğitimde 
kalitenin artması konusunda da İl Milli Eğitim 
Müdürlüğü ile çalışmalarımız devam ediyor. 
Bu maskelerin Ali Osman Sönmez Mesleki ve 
Teknik Anadolu Lisesi’nde üretilmesinin güzel 
tarafı, Ali Osman Sönmez’in de  Derneğimizin 
kurucuları arasında bulunan değerli sanayici 

Celal Sönmez’in babası ve Balkanlı olması. Bu 
maskelerin, meslek lisemizde üretilmesi bize 
gurur veriyor. Başkonsolosumuz ve Ticaret 
Ataşemizle görüşerek orada ihtiyacı olanlara 
yardım amaçlı bu maskeleri gönderiyoruz. 
Bu sayede bizim için önemli bir vazifeyi 
gerçekleştirdiğimizi düşünüyorum. Bu da bizim 
Türkiye olarak yardımlaşmaya ne kadar önem 
verdiğimizi gösteriyor. Maskeler, yakın zamanda 
ihtiyaç sahipleriyle buluşacak. İl Milli Eğitim 
Müdürü Sabahattin Dülger’e, Ticaret Ataşemize 
ve Başkonsolosumuza teşekkür ediyorum” diye 
konuştu.
“Maskelerle Bulgaristan halkına el uzatılıyor”
Bulgaristan Bursa Ticaret Ataşesi Aleksandar 
Aleksandrov da, “Bulgaristan halkı ve özellikle 
Kubrat Belediyesi adına sizlere çok teşekkür 
ediyorum. Bugün attığımız adım çok önemli ve 
çok yerinde atılan bir adımdır. İki ülke arasındaki 
ilişkiler şu anda mükemmel. Özellikle bu 
maskelerle, Bulgaristan halkına bir el uzatılıyor. 
Bu çok güzel bir duygu” dedi.
Bulgaristan’ın Bursa Konsolosu Veselin Bojilov 
ise, “Bu zor günlerdeki bu yardımlar iki ülkenin 
birbirine ne kadar yakınlık duyduğunu açıkça 
gösteriyor. Büyük bir anlam taşıyor bu yardım. 
Bu kötü günlerin ne kadar süreceğini bilmiyoruz 
ama dayanışmalarla daha kolay atlatacağımıza 
inanıyorum. Emeği geçen herkese çok teşekkür 
ediyorum” ifadelerini kullandı.
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VEKİLLER BALKANTÜRKSİAD 
BAYRAMLAŞMASINDA BULUŞTU

BURSA - Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş 
İnsanları Derneği (BALKANTÜRKSİAD) Yönetim 
Kurulu Üyeleri, online bayramlaşmada bir 
araya geldi. Video konferans üzerinden yapılan 
bayramlaşmaya; AK Parti Bursa Milletvekili Atilla 
Ödünç, CHP Bursa Milletvekili Erkan Aydın, İYİ 
Parti Bursa Milletvekili Ahmet Kamil Erozan katıldı.
Online bayramlaşmada konuşan 
BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat Tunakan, tüm 
İslam Âleminin Ramazan Bayramı’nı kutladı. 
“Bu günleri aşacağız”
Birlikte olmanın önemine vurgu yapan Tunakan, 
“Bu bayramı maalesef böyle geçirmek zorundayız. 
Bayramda bu şekilde de olsa bir araya gelmemiz 
çok güzel. Bunlar hep birlikteliğin göstergeleri. 
Sarılamasak da birbirimizin yüzlerini görebildik, 
seslerini duyabildik. Buna da şükür. İnşallah bu 
günler de geçecek. Bu salgını belirli derecede 
tutabildik. İnşallah en kısa zamanda tamamen 
bu günleri aşacağız. Birlikteliğimizi vurgulamak 
adına online olarak 4 siyasi parti temsilcilerimizle 
bir araya gelmek istedik. MHP Genel Sekreteri 
ve Bursa Milletvekili İsmet Büyükataman da 
katılacaktı ancak son anda başka bir görüşmesi 
çıkınca katılamadı. Onun da selamlarını iletiyorum. 
Ayrıca önceki günlerde trafik kazası geçiren Atilla 
Ödünç vekilimize de geçmiş olsun dileklerimizi 
yineliyoruz” diye konuştu.
Tunakan BALKANTÜRKSİAD’ın faaliyetlerini 
anlattı
BALKANTÜRKSİAD olarak salgın sürecinde kent 
ve ülke genelinde yaptıklarının yanı sıra Balkanlara 
da bir takım yardımlarda bulunduklarını 
ifade eden Başkan Tunakan, “Biz bu süreçte 
Balkanlara da çeşitli yardımlarda bulunma adına 
girişimlerde bulunduk. Tüm Balkan ülkelerinin 
konsolosluklarıyla iletişime geçtik. Arnavutluk, 

Bosna-Hersek, Kosova, Kuzey Makedonya, Karadağ 
gibi ülkelerin ihtiyaçları olmadığını sadece 
Bulgaristan’ın yardım ihtiyacı olduğunu öğrendik. 
Önceki gün de Bursa İl Milli Eğitim Müdürü 
Sabahattin Dülger ile birlikte Bulgaristan Bursa 
Konsolosluğuna, 20 bin adet tıbbi maske bağışı 
yaptık” dedi.
Vekil Ödünç’ten üretim vurgusu
Toplantıda konuşan AK Parti Bursa Milletvekili 
Atilla Ödünç de, içinizden çıkan bir milletvekili 
olarak Bursa’mız adına hep birlikte güzel işlere 
imza atmaya devam edeceklerini söyledi.
Herkesin bayramını kutlayan Ödünç şöyle devam 
etti: “Koronavirüsün ülkemize 3 ay geç gelmesi 
bize büyük avantaj sağladı. Bu anlamda gerekli 
hazırlıklarımızı yapma şansımız oldu, virüsün 
yaşandığı ülkelerin tecrübelerinden faydalandık. 
Tabi genç nüfusa sahip olmamız, yaşlılara özen 
göstermemiz de bu virüsteki can kayıplarının 
artmamasını sağladı. Hükümet olarak da virüsün 
başladığı günde itibaren alınan ekonomik 
tedbirlerle birlikte yaklaşık 200 milyarlık bir 
ekonomik tedbir paketi sunduk. Üretimin 
durmaması da çok önemli. Üretimin devam 
etmesiyle bu ekonomik daralmadan da en kısa 
zamanda kurtulacağımızı düşünüyorum.”
Vekil Aydın’dan rehavet uyarısı
CHP Bursa Milletvekili Erkan Aydın da, tüm 
halkımızın Bayramını tebrik ediyorum diyerek 
şunları söyledi: “Rabbim nice bayramlara bizleri 
sağlıkla eriştirsin. Bu bayram malum sebeplerden 
dolayı biraz sıkıntılıyız. İnşallah bugünler de 
geçecek. Atilla Ödünç kardeşimize de geçmiş 
olsun dileklerimiz bir kez daha iletiyoruz. Pandemi 
sürecinde iyi bir yoldayız. Veriler de azalma var 
ama rehavete kapılmamalıyız. Bu işin şakası 
yok. Birazcık bir gevşeklikte, virüs tekrar kendini 
gösterebilir. Dolayısıyla aşı bulunana kadar biz 
hayatımıza belirlenen kurallar çerçevesinde devam 
etmek zorundayız.”

Vekil Erozan’dan sağlık çalışanlarına övgü
İYİ Parti Bursa Milletvekili Ahmet Kamil Erozan da bayram tebriğinin yanı sıra Vekil Ödünç’e geçmiş olsun 
dileklerini iletti. Vekil Erozan, “Türkiye’nin pandemi sürecinde şöyle bir avantajı olduğu ortaya çıktı. Sağlık 
çalışanlarımızın başarısını bir artı olarak yazmamız lazım. Ayrıca Türkiye’nin bir takım gerçeklerinden 
kaynaklanan sonuçlar da bize büyük avantaj sağladı. Toplumumuzun genç bir nüfustan oluşuyor olması 
ciddi bir avantajımız. Bizler çocukluğumuzdan beri virüsün çok daha fazla bulunduğu yerlerde oynadık, 
büyüdük, yaşadık. Farkında olmadan aşılandığımız bir sürü hastalığımız var. En önemlisi de toplum 
yapımız. Yaşlılarımızla, büyüklerimizle aynı evleri paylaşıyoruz veya altlı üstlü oturuyoruz. Avrupa’ya 
baktığımızda en çok ölüm, huzurevlerinde oldu” ifadelerini kullandı.
Online bayramlaşma, soru cevap bölümü ve bayram temennileri ile sona erdi.

BALKANTÜRKSİAD’DAN ONLINE BAYRAMLAŞMA
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BALKANTÜRKSİAD BAŞKANI BERAT 
TUNAKAN:
“GIDA VE TARIM KONUSUNDA ÇOK 
HASSASIZ

BURSA - Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş 
İnsanları Derneği’nin (BALKANTÜRKSİAD), video 
konferans yöntemiyle gerçekleşen Yönetim Kurulu 
Toplantısına bu kez Osmangazi Belediye Başkanı 
Mustafa Dündar katıldı.
Yeni tip Koronavirüsle (Covid-19) etkin mücadele 
kapsamında BALKANTÜRKSİAD, Yönetim Kurulu 
Toplantısı’nı online platform üzerinden yapmaya 
devam ediyor.
Osmangazi Belediyesi’nin pandemi boyunca 
yaptıklarını anlatan Osmangazi Belediye Başkanı 
Mustafa Dündar, “Görünmeyen bir düşmanla 
mücadele etmeye çalışıyoruz. Daha önce 
yaşanmamış bir durum olduğu için de nasıl 
mücadele edeceğimizi tam anlamıyla bilmiyorduk. 
Cumhurbaşkanımızın önderliğinde Sağlık 
Bakanlığımızla birlikte bir Bilim Kurulu oluşturuldu. 
Bilim Kurulu günlük yaşamı, hastaneye gelenlerin 
talep ve şikâyetlerini inceleyerek, o gün yaşananları 
yarının genelgesi haline getirdi. Dolayısıyla her gün 
sosyal ve ekonomik yaşama dair düzenlemeler 
yapıldı. İyi yürütülen bir süreç sonucunda bugüne 
geldik” dedi.
“Kamu yatırımlarımızı aksatmadık”
Türkiye’de ilk vakanın duyurulmasının hemen 
ardından aksiyon aldıklarını ifade eden Başkan 
Dündar, “11 Mart’tan itibaren bize ilk düşen temizlik 
ve hijyendi. Meydanlar, park bahçeler, camiler gibi 
halkın yoğun kullandığı yerler sıkça dezenfekte 
edildi. Vatandaşlarımızı da online seminerlerle 
sürece ve virüse dair bilgilendirdik. Tabii zaman 

geçtikçe sağlığın yanı sıra sosyal sorunlar da ortaya 
çıkmaya başladı. Bu süreçte vatandaşımızı ne talep 
ederse gücümüz oranında yapmaya çalıştık” diye 
konuştu.
Belediye olarak sağlık, sosyal ve ekonomik 
anlamda sıkıntıların yaşandığı bu ortamda dahi 
yatırımlarını devam ettirdiklerini söyleyen Başkan 
Dündar, “Tüm olumsuzluklara rağmen biz kamu 
olarak yatırımlarımızı durdurmadık. Osmangazi 
Meydanı’nda epey yol kat ettik. Pandemi öncesi 
Osmangazi Meydanı’ndaki çalışmaları yerinde 
görmek için kurumlara ve kişilere davetler 
yapıyorduk. Çünkü kamu olarak yapılan çok büyük 
bir iş. Herkes görsün istiyorduk bu aşamayı. Bu 
projeyi yerinde görme adına BALKANTÜRKSİAD’ı 
da en kısa zamanda ağırlamak istiyoruz” şeklinde 
konuştu.
“Panorama Müzesi açıldı”
Bursa’nın beylikten cihan devletine uzanan 
yolculuğunu anlatan Panorama 1326 Bursa Fetih 
Müzesi’nin de normalleşme süreci kapsamında 
kapılarını yeniden ziyarete açıldığını belirten 
Dündar, “16 Mart’ta ziyarete kapattığımız 
müzemizi, 9 Haziran’da tekrar ziyarete açtık. Bu 
süreçte müzemizin bakım ve dezenfeksiyonunu 
düzenli olarak yaptık. Şimdi de pandemi kuralları 
çerçevesinde müzemiz hizmet vermeye devam 
edecek. Müze, Bursa’mızın önemli bir değeri oldu. 
110 farklı ülkeden 800 bini aşan ziyaretçi sayısını 
yakaladık. Yeni bir müze için kolay rakamlar 
değil bunlar. İnşallah bundan sonraki süreçte de 
şehrimize ve kent turizmimize daha fazla katkı 
sağlar” diyerek sözlerini noktaladı.
Başkan Tunakan’dan gıda ve tarım vurgusu…
BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat Tunakan da, 
“Çalışmalarınız için bir Bursalı olarak hem şahsım 
hem camia adına sizlere çok teşekkür ediyorum. 

Biz de bu süreçte yerel yöneticilerimizi ve milletvekillerimizi online toplantılarımıza davet 
ederek yapılanları bizzat kendilerinden dinledik. Üyelerimizin sorun ve önerilerini ilettik. 
Özellikle pandemi döneminde değeri daha da çok anlaşılan gıda ve tarım konusunu gündeme 
taşıma adına açıklamalar yaptık. Gıda tarım konusunda çok hassasız. Tarım sahalarının imara 
açılmaması konusunu hassasiyetle yerel yöneticilerimize iletiyoruz. Umarım önümüzdeki süreçte 
bu konuda çok daha faydalı adımlar atılacaktır” diye konuştu.
Online toplantı soru cevap bölümü ile sona erdi.

BAŞKAN DÜNDAR’IN KATILIMIYLA 
ONLİNE YK TOPLANTISI
OSMANGAZİ BELEDİYE BAŞKANI MUSTAFA DÜNDAR:

“TÜM OLUMSUZLUKLARA RAĞMEN YATIRIMLARIMIZ SÜRDÜ”
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BURSA - Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği (BALKANTÜRKSİAD) Covid-19 
pandemisi nedeniyle online ortamda yaptığı Akademi toplantılarına devam ediyor.

Balkantürk Akademi Başkanı Şehzan Seçen’in 
moderatörlüğünde Instagramda canlı olarak 
gerçekleşen son yayınların konukları, SGK 
Bursa İl Müdürü Erhan Karaca ve İŞKUR Bursa 
İl Müdürü Feyzullah Eren Türkmen oldu.
2 bölüm halinde yapılan canlı yayının ilk 
konuğu olan SGK Bursa İl Müdürü Erhan 
Karaca, “Primlerde indirimler devam ediyor 
ayrıca nisan, mayıs, ve haziran ödemeleri de 
6 ay ötelendi. Bunlar sektör bazlı belirlendi. 
Devam eden indirimler dışında indirim 
yapılmadı ancak belirlenmiş sektörlerde 
ötelemeler yapıldı. Mücbir sebep kapsamında 
olan sektörlerde ötelemeler yapıldı. Şu an 
yeni bir erteleme gündemde değil” dedi.
“Bursa’da yüzde 20 civarında kayıt dışı var”
Kayıt dışılarla ilgili de açıklamalarda bulunan 
Karaca, “Bursa’da yüzde 20 civarında kayıt dışı 
var. Türkiye’nin geri kalanına göre çok daha 
iyi durumdayız. Teşviklerden yararlanmak için 
kayıt dışı çalıştırmama şartı var. Koronavirüs 
iş kazası veya meslek hastalığı olarak 
değerlendirmeyecek. Mobbinge maruz 
kalan çalışan görevli psikologlar tarafından 
yönlendiriliyor ve sorun yine de çözülmezse 
şikâyet oluşturuyor” şeklinde konuştu.
Sorulan soru üzerine Erken Yaşta Emeklilik 
konusunda yeni bir gelişmenin olmadığını da 
söyleyen Karaca, “Emeklilikte istenen şartlar 
belli. O şartları yerine getirmeden emekli 
olmak mümkün değil. Günümü doldurdum 
emekli olayım diye bir şey sadece bizde değil 
dünyanın hiçbir ülkesinde yok. Biz böyle bir 
çalışma başlatmadığımız için dolayısıyla 
devam eden bir süreç de yok. EYT talepleri 

karşılanırsa sosyal güvenlik reformunun 
anlamı kalmaz. Reformun olumlu yönleri 
çok fazla. Dünyanın hiçbir yerinde benzeri 
olmayan çok başarılı bir genel sağlık sigortası 
sistemine sahibiz” diye konuştu.
“KÇÖ müracaatları azaldı”
Akademi’nin ikinci konuğu ise İŞKUR İl 
Müdürü Feyzullah Eren Çelik oldu. Çelik 
şunları söyledi: “Kısa Çalışma Ödeneği için 
ilave 3 ay süre gelebilir. Mart ayından itibaren 
ödemeleri yapıyoruz. Müracaatlar az da 
olsa devam ediyor. Tasfiye edilen firmalara 
kısa çalışma ödeneği uygun görülmüyor. 
İŞKUR olarak temassız ortama geçtik 
mail yoluyla başvuru aldık. Elden başvuru 
kabul etmedik. Kısa çalışmanın ardından 
işverenlerimiz kurumun diğer hizmetlerinden 
de faydalanacak. İstihdamı korumak 
kurumumuzun vazifesi. Arkadaşlarımız 
da bunu bilerek çalışıyor. Ödemeleri 
olabildiğince hızlı yapıyoruz. Şu anda da 
iyileştirmeler yapıyoruz. Müracaatların yüzde 
95’i çözümlendi.”
“Gıda sektörü, market ve çağrı merkezlerinin 
eleman talepleri var”
Gelecekle ilgili öngörülerine de değinen 
Türkmen, “1 Haziran itibariyle yeni normale 
geçtik. Bu süreçte yüksek seviyedeki 
çalışma tempomuz biraz azalacak gibi, 
çünkü firmalardan sonlandırma, dondurma 
talepleri geliyor. Öngörümüz eğrinin aşağı 
doğru inme eğiliminde olacağı. İşbaşı 
eğitim programlarımız hala aktif. Kısa 
çalışma ödeneği devam ederken bu eğitim 
programlarını sürdüremiyoruz. Ödemeler 

bittikten sonra katılabilirler. Gıda sektörü, 
marketler ve çağrı merkezlerinin ciddi 
eleman talepleri var. Vatandaşlarımızı 
buralara yönlendirebiliriz”  diyerek sözlerini 
noktaladı.
Balkantürk Akademi Başkanı ve program 
moderatörü Şehzan Seçen de, “Bursa’nın 
iki önemli kurumunun değerli müdürlerine 

katılımları için teşekkür ediyorum. Çok faydalı 
bir toplantı oldu. Bu süreçte evlerde de olsak 
üyelerimizi olabildiğince bilgilendirmeye 
çalıştık. 1 Haziran itibariyle ‘yeni normal’e 
geçtik. Son Akademi toplantımızı yapıp 
Eylül’de bir arada ilk toplantı yapacağımız 
günü iple çekeceğiz” diyerek sözlerini 
noktaladı.

AKADEMİ SGK VE İŞKUR 
MÜDÜRLERİNİ AĞIRLADI
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BURSA - Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği (BALKANTÜRKSİAD) Yönetim Kurulu 
Üyeleri, Nilüfer Belediye Başkanı Turgay Erdem ile 
birlikte, el değmeden günde 160 bin maske üreten 
makine geliştiren Yönetim Kurulu Üyesi Hakan 
Oka’yı iş yerinde ziyaret etti.
BALKANTÜRKSİAD 400’e yakın üyesi ve her 
üyesinin kendi alanında gösterdiği başarılarla 
kent ve ülke ekonomisine önemli katkılar 
sunmaya devam ediyor. Bunlardan birisi olan 
CAE SOLUTIONS Bilgisayar Destekli Mühendislik 
Hizmetleri Ar&Ge Firmasının Kurucusu ve Genel 
Müdürü Dr. Hakan Oka da, yüzde yüz yerli sermaye 
ile kurduğu ve 20’nin üzerinde AR-GE personeli 
ile Savunma, Otomotiv ve Makina İmalat Sanayine 
mühendislik hizmetleri, özel imalat makinaları 
ve servohidrolik yorulma test sistemleri tasarım 
ve imalatı faaliyetleriyle ülkemizin en çok Ar-Ge 
üreten firmaları arasında yer alıyor. 
Firma son olarak ülkemizin pandemi sürecinde en 
çok ihtiyaç duyduğu ürünlerden biri olan maske 
konusunda da hemen pozisyon alarak yaptığı 

çalışma neticesinde el değmeden günde 160 bin 
maske üreten makine geliştirdi ve makinelerin 
imalatına başladı. Önceki günlerde Nilüfer 
Belediye Başkanı Turgay Erdem Belediye Başkan 
Yardımcıları ile birlikte, CAE SOLUTIONS Bilgisayar 
Destekli Mühendislik Hizmetleri Ar&Ge Firmasını 
ziyaret etti. Ziyarette BALKANTÜRKSİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Berat Tunakan ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri de yer aldı.
Heyet önce, BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu 
Üyesi Dr. Hakan Oka tarafından bilgilendirildi. 
Firmanın iştigal alanları, karşılaştıkları sorunlar ve 
iş hacmine dair geniş bir sunum yapan Oka, daha 
sonra misafirlerine fabrikayı ve özellikle maske 
üretim bölümünü gezdirdi.

Başkan Erdem’den tebrik…
Firma gezisi sonrası açıklamalarda bulunan 
Nilüfer Belediye Başkanı Turgay Erdem, “Yüksek 
teknolojinin bu kadar iyi kullanıldığı yerleri, Türk 
sanayicisinin bilgi ve birikimini gördükçe gurur 
duyuyorum. Hakan Bey nezdinde tüm ekibini 

kutluyorum. Çok önemli alanlarda 
faaliyet gösteriyorlar. Özellikle 
pandemi süresinde önemi artan 
maske üretimi konusunda da 
çok başarılı bir çalışması var. El 
değmeden günde 160 bin maske 
üretiyor. Böyle bir dönemde bu 
fedakârlığı yapan Hakan Bey’i 
tebrik ediyorum” diye konuştu.

“Ülkemiz üretimle ve yeniliklerle 
kalkınacak”
BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat 
Tunakan da, “Balkan kökenli iş 
insanlarının Bursa başta olmak 
üzere Türk sanayisine katkıları yadsınamaz bir 
gerçek. Hakan Oka da bu Balkan kökenli başarılı 
iş insanlarımızdan biri. Yapılanları yerinde görmek 
ve kamuoyuna duyurmak, başarılı üyelerimizin 
yanlarında olmak bizim vazifemiz. Türkiye ancak 
üretimle, genç dimağlarla, ilerici ve özgürlükçü 
düşüncenin getireceği yeniliklerle kalkınacaktır” 
ifadelerini kullandı.

CAE SOLUTIONS Bilgisayar Destekli Mühendislik 
Hizmetleri Ar&Ge Firmasının Kurucusu ve 
Genel Müdürü Dr. Hakan Oka ise ziyaretleri 
için Nilüfer Belediye Başkanı Turgay Erdem, 
BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat Tunakan ve 
beraberindeki tüm ekibe teşekkür etti.

“KOBİ’lere destekler artmalı”
Bir KOBİ olarak kısıtlı imkanlarla önemli işler 
başardıklarına vurgu yapan Hakan Oka şunları 
söyledi: “Bizler özellikle savunma, makine ve 
otomotiv sanayi için özel projeler yapan ve Ar-Ge 
projeleri üreten 11 yıllık bir firmayız. Ama ihtiyaca 
ve ülkemizin bulunduğu duruma göre hemen 
şekil değiştirebiliyoruz. 6-7 hafta kadar önce tam 
otomatik bir maske makine ihtiyacı hâsıl oldu. 
Biz hemen çalışmalarımıza başladık, üretimi 
tamamladık, test yapıp uygulamaya koyduk. El 
değmeden günde 160 bin maske üretiyoruz. 
Bu doğrultuda ihtiyaca göre farklı versiyon 
makineler üzerinde de çalışıyoruz. Biz KOBİ’yiz. 
Kuruluş amacımız yerli üretimler yaparak bu 
üretimlerimizin ülkemizde kullanılıyor olması. 
Pek çok KOBİ’nin desteğe ihtiyaç duyduğu 
dönemlerde, bizim gibi firmaların böyle başarılı 
işler yapabiliyor olması, hepimizi ümitlendiriyor. 
Dolayısıyla herkesin KOBİ’lere gereken desteği 
vermesini de arzu ediyoruz.”

EL DEĞMEDEN GÜNDE 160 BİN 
MASKE ÜRETEN MAKİNE GELİŞTİRİLDİ



54 55

Faliyet

DOÇ. DR. FERAH ONAT:

“SAĞLIĞI ÖN PLANDA TUTAN 

MARKALAR AKILDA KALDI”
BURSA - Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş 
İnsanları Derneği (BALKANTÜRKSİAD) Covid-19 
pandemisi nedeniyle online ortamda yaptığı 
Akademi toplantılarının 6.’cısını gerçekleştirdi.
Balkantürk Akademi Başkanı Şehzan Seçen’in 
moderatörlüğünde Instagramda canlı 
olarak gerçekleşen son yayının konuğu Yaşar 
Üniversitesi İletişim Fakültesi Öğretim Üyesi 
Doç. Dr. Ferah Onat oldu. ‘Kriz Döneminde 
Marka Yönetimi’ konusunda bilgiler veren 
Onat, “Firmaların iletişime olan inançları bu 
dönemde ve hiçbir dönemde azalmamalı, 
iletişime yapılan yatırımlar boşa gitmez. Müşteri 
ve çalışan iletişimine verilen önem de artarak 
devam etmeli” dedi.
Programın moderasyonunu üstlenen 
Balkantürk Akademi Başkanı Şehzan Seçen, 
“Mümkün olduğund0a pandemi süresince 
online platformlardan sizlere ulaşmaya çalıştık. 
Çok güzel konuklar ağırladık. Önemli konulara 
değindik. Artık yeni normale geçtik. Bu son 
online akademi etkinliğimiz. Umarım her 
şey daha da iyiye gider ve Eylül itibariyle yeni 
sezonda bir arada etkinliklerimizi yaparız” diye 
konuştu.

“Sağlığı ön planda tutan markalar akılda kaldı”
Şehzan Seçen’in sorularına cevap veren 
Yaşar Üniversitesi İletişim Fakültesi Öğretim 

Üyesi Doç. Dr. Ferah Onat, kriz sürecinde 
bazı markaların yaptığı/yapmadığı konulara 
değindi. Onat, “Bu süreçte bazı markalar 
müşterileriyle olan bağlarını korudular. Sağlığın 
önemli olduğunu sürekli ifade ettiler. Bu 
yaptıkları sayesinde çok olumlu markalar olarak 
algılanmalarına yardımcı oldu. Akılda böyle 
kaldılar. Tabi sürecin ekonomik boyutu da var. 
Bu süreçte ekonomik dayanıklılığı olan, nakitini 
iyi yöneten, kendini her türlü krize karşı hazır 
tutan markalar bu süreçten daha az hasarla 
çıktılar” dedi.

“Bu süreçte iletişimin önemi daha iyi anlaşıldı”
Bir kurumda herkesin halkla ilişkiler 
görevlisi olduğunu belirten Onat, “Kapıdaki 
güvenlikten, telefona bakan arkadaşımıza, 
müşteri ilişkilerindeki personelden temizlik 
yapan dostumuza kadar herkes iletişimden 
sorumludur. Çünkü bu kişilerin yaptıkları ya da 
yapmadıkları her şey bir iletişimdir. Özellikle bu 
süreçte iletişimin önemi firmalarca çok daha 
iyi anlaşılmıştır diye düşünüyorum” ifadelerini 
kullandı.

Doğru sosyal medya kullanımı nasıl olmalı?
Sosyal medyanın iletişim sürecinde önemli bir 
yer tuttuğunu ifade eden Onat, sosyal medyanın 
artık kişisel markamızı yönetme platformlarına 
döndüğünü belirtti. Onat, sözlerine şöyle devam 
etti: “Biz sosyal medya hesaplarımızda kim 
olduğumuzu göstermek ve nasıl gözükmek 
istiyoruz. 

Bunun sonucunda ne amaçlıyoruz, kendimizi 
iyi hissetmek mi, eşimiz dostumuzla eğlenmek 
mi, işimizi pazarlamak mı, yoksa tatmin 
derdinde miyiz? Öncelikle bu soruların 
cevaplarını belirlemeliyiz. Sosyal medyada 
doğru etiketlemeler çok önemli. Amacımızı iyi 
belirleyip o yönde kullanmalıyız. Firma olarak 
hedefleriniz büyükse, önemli bir firmaysanız 

sosyal medya hesaplarınız profesyonellerce 
kullanılmalı. İçerikleriniz çok iyi olmalı, yabancı 
dilde içerikler de üretmelisiniz.” Onat sözlerine 
BALKANTURKSIAD’ı da dijital iletişim araçlarını 
son derece etkin kullandığı için tebrik ederek 
son verdi.

BALKANTÜRK AKADEMİ’NİN 
2020 ‘NİN SON ONLINE TOPLANTISI YAPILDI
KRİZ DÖNEMİNDE MARKA YÖNETİMİ KONUŞULDU.
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BALKANTÜRKSİAD’IN 
E-SİNERJİ KONUĞU PROF. 
DR. CELAL ŞENGÖR OLDU
PROF.DR. CELAL ŞENGÖR: 
“ÇOCUKLUĞUMDAKİ YEŞİL BURSA ARTIK YOK”
“VATAN KAYBETMENİN TRAVMASINI AİLEMDE 
YAŞADIM”

BURSA - Balkan Rumeli Sanayicileri ve 
İş İnsanları Derneği (BALKANTÜRKSİAD), 
geleneksel sinerji toplantısını yine online 
yaptı. Toplantının konuğu, Balkan kökenli 
akademisyen ve bilim insanı Prof. Dr. Celal 
Şengör oldu.
BALKANTÜRKSİAD’ın Facebook hesabından 
canlı yayınlanan programda, Prof. Dr. Şengör 
Balkanları ve Bursa’yı konuştu. BALKANTÜRK 
Akademi Başkanı Şehzan Seçen’in 
moderatörlüğünde gerçekleşen yayının 
açılışında konuşan BALKANTÜRKSİAD Başkanı 
Berat Tunakan, dernek yapısıyla ilgili Prof. Dr. 
Şengör’ü bilgilendirdi.
BALKANTÜRKSİAD Başkanı Tunakan, “Biz 
BALKANTÜRKSİAD olarak 400’ü aşkın 
iş insanının oluşturduğu bir sivil toplum 
örgütüyüz. 2 ana amacımız var; üyelerimizin 
arasındaki ilişkileri geliştirmek, bir de Balkanlarla 
olan ilişkilerin gelişmesine katkı sağlamak. 
Yaptığımız tüm faaliyetlerimizi bu minvalde 
gerçekleştiriyoruz. Dernek merkezimizin yer 
aldığı BALKANTÜRK Evi’mizin yanı başında 
planladığımız Balkantürk Parkı’nın yapımını 
sürdürüyoruz. Özellikle her Balkan ülkesinden 
önemli eserlerin yer alacağı bu parkta Balkanları 
yaşatacağız” dedi.
BALKANTÜRK Eğitim Vakfı Başkanı Aytuğ Onur 
da, BEV’in faaliyetlerinden bahsederek şunları 
söyledi: “Pandemi nedeniyle tüm dünya olarak 

zor bir sınavdan geçiyoruz. Milletimizin iftihar 
edilecek hasletleri sayesinde bu sınavı çok 
iyi verdiğimizi düşünüyorum. Bizler de Vakıf 
olarak özellikle bu süreçte öğrencilerimizin 
sıkıntılarına merhem olmaya devam ettik. 
Yurt dışı transferleriyle ilgili sorunlarını çözdük. 
Önümüzdeki dönemde ekonomik olarak 
etkilerini gösterecek olan bu virüs, en çok 
da öğrencilerimizi etkileyecektir. O sebeple 
500 burs hedefi koyduk önümüzdeki dönem 
için. Buna şimdiden katkılar gelmeye başladı. 
Herkesin katkısını da bekliyoruz.”

“Balkan Savaşları büyük trajedilere sebep oldu”
E-Sinerji toplantısının konuğu Balkan kökenli 
akademisyen ve bilim insanı Prof. Dr. Celal 
Şengör de, Balkanlar ve Bursa konu başlığında 
önemli bilgileri konuklarla paylaştı.
Ailesinden birçok kişinin Balkan Savaşı’nın 
mağdurlarından olduğunu ifade eden Prof. Dr. 
Celal Şengör, “Vatan kaybetmenin travmasını 
ben ailemin içinde, dedemlerden, babaanne 
ve anneannemden gördüm. Annemin babası 
rahmetli Mehmet Dedem, Yanya’dan Balkan 
Savaşları sonunda gelmiş. Balkan Savaşları 
bizim için büyük bir üzüntü vesilesidir. Çok 
trajedi yaşanmıştır. 3-5 tane küçük çok sonradan 
ortaya çıkmış devletin koskoca Osmanlı 
İmparatorluğu’nu yenip, İstanbul Yeşilköy’e 
kadar gelmeleri çok üzücüdür. Tabi bunun 
çeşitli sebepleri vardır ama ben en başa gitmek 
istiyorum. Osmanlı Devleti Balkanları fethetmiş 
ama bu fetih istenilen neticeyi vermemiş. 
Çünkü 400 sene sonra bile bir araya gelip 
sana karşı geldiler. Demek ki oradaki insanlarla 
kültür olarak kaynaşamadık, oradaki insanları 
içimize alamadık, onlar ve bizler olmaktan 
çıkamadık. 1912-1913 Balkan Savaşı faciası bunun 
neticesidir” şeklinde konuştu.
Balkan Savaşları’nda birçok trajedi yaşanmasına 
rağmen Balkan göçmenlerinin beraberinde 

birçok özelliği de getirdiğini ifade eden Şengör, 
“Çok acıklı bir dönem yaşandı ama beraberinde 
birçok şeyi de getirdi göçmenler. Balkanlılar, 
gelirken Avrupa’dan görgü, bilgi, medeniyet 
gibi kavramları beraberinde getirdi. Balkanların 
yemeği başkadır, kültürü başkadır, temizliği, 
tahsili ve dünyaya bakışı başkadır. Eşitlikçidir, 
kadına yaklaşımı başkadır. Göçmen köylerine 
gittiğinizde bunu net bir şekilde görürsünüz” 
dedi.

“Tarihte sanatçıların ismi politikacılardan uzun 
ömürlüdür”
‘Liderlerin ortaya çıkması zorlaştı. Yapılanlar 
sürdürülebilir olmuyor. Bu da olası liderlik 
süreçlerinde insanların öne atımlarını 
engellemez mi?’ sorusuna cevap veren Şengör, 
“Tarihte hiçbir şey sürekli değildir. Sürekli olan 
bir tek şey var. Eğer siz insanlığa bilim adamı 
ve sanatçı olarak herkese yarayan bir şey 
verdiyseniz o zaman adınızı silmek biraz zordur. 
Bunun dışında askerlerin ve politikacıların 
isimlerinin uzun ömürlü olması kolay değildir. 
Askerler veya politikacılar 
kimilerine göre liderdir 
kimine göre felakettirler. 
Cengizhan, Büyük İskender 
bunlardan bazıları. 
Sanatçılar ve bilim adamları 
çok daha uzun ömürlüdür. 
Mesela Beethoven tüm 
dünyaya mal olmuş bir 
sanatçıdır” şeklinde konuştu.

“Çocukluğumdaki yeşil 
Bursa artık yok”
Bursa’da birçok akrabasının 
yaşadığını ve çocukluğunun 
da bir bölümünün Bursa’da 
geçtiğini belirten Prof. Dr. 
Şengör şunları söyledi: 

“Bursa çocukluğumda çok güzel hatıralarımın 
olduğu bir şehirdir. Bursa bir cennettir. Bizim 
Bursa’da fabrikamız vardı. Rahmetli Dayım 
oraya lojman yapmıştı ve bende yazları 
gelirdim. Benim çocukluğumda Bursa var. 
Ancak üzülerek söylemek isterim ki, ben artık 
Bursa’ya gidemiyorum. Çünkü Bursa’yı, görmek 
istemiyorum. Benim çocukluğumdaki yeşil 
Bursa yok oldu.”
Bir soru üzerine üniversiteler ile ilgili de 
eleştiride bulunan Prof. Dr Şengör, sözlerini 
şöyle noktaladı: “Üniversiteler, şurup gibi içilecek 
bir şey değildir. Üniversitenin bir bilim geleneği 
vardır. 250 yıllık İTÜ’ye büyük bir kütüphane 
yapamıyoruz. Biz zahmete gelemiyoruz. Zaten 
biz bilimle vs. ilgilenmiyoruz. Diplomamı alayım, 
iş sahibi olayım, para kazanayım. Derdimiz bu. 
Sonra insanlar tatmin olamıyor, mutsuz oluyor.”
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BALKANTÜRKSİAD’DAN 
OSMANGAZİ MEYDANI’NA 
ÖVGÜ

BURSA - Balkan Rumeli Sanayicileri ve 
İş İnsanları Derneği (BALKANTÜRKSİAD), 
Osmangazi Belediyesi tarafından yapımına 
devam edilen Osmangazi Meydanı şantiyesini 
gezdi.
Osmangazi Belediye Başkanı Mustafa Dündar, 
makamında ağırladığı BALKANTÜRKSİAD 
heyetine ilk olarak Osmangazi Meydan 
Projesi’nin maketi üzerinde bilgiler verdi. Daha 
sonra şantiye alanına geçen BALKANTÜRKSİAD 
Başkanı Berat Tunakan ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri, projenin uygulama alanını gezdi. Heyete 
eşlik eden Başkan Dündar, projenin detaylarını 
anlattı.
“Hepimizi heyecanlandırdı”
Şantiye gezisi sonrasında açıklama yapan 
BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat Tunakan, 
“BALKANTÜRKSİAD olarak önemli ve güçlü 
bir aileyiz. Ailemizin bir ferdi olan Mustafa 

Dündar da çok başarılı işler yapıyor. Mustafa 
Başkan, Panorama 1326 Bursa Fetih Müzesi’nin 
ardından şimdi de Osmangazi Meydanı 
projesiyle Bursa’ya önemli bir değer sağlayacak. 
Proje hepimizi çok heyecanlandırdı. İnşai ve 
mimari anlamda çok özel bir proje. Bir Bursalı 
olarak projenin bitimini hayal ediyorduk ama 
bu hayallerin gerçekleşme aşamasını yerinde 
gördük. İnşallah açılışında da hep birlikte 
olacağız. Bursa’mıza hayırlı olsun” diye konuştu.
“Merak çeken bir çalışma”
Osmangazi Belediye Başkanı Mustafa Dündar 
da, “Osmangazi Meydanı şantiye ziyaretleri 
devam ediyor. Bugün de BALKANTÜRKSİAD 
Başkanı Berat Tunakan ve Yönetim Kurulu 
Üyeleri geldi. Burası merak edilen ve dikkat 
çeken bir çalışma. Çalışmanın şehrin 
merkezinde olması merakı da arttırıyor. 
Bizler de bu vesileyle bu merakı gidermek 
ve çalışmanın hangi süreçte olduğuna dair 
bilgilendirmek adına misafirlerimizi şantiye 
alanında gezdiriyoruz. Bu ziyaretler devam 
edecektir” ifadelerini kullandı.

BALKANTÜRKSİAD olarak Odunluk Mahallesi'nde yaptırdığımız halı saha tamamlandı. Nilüfer Belediye 
Başkanımız Turgay Erdem'in de ziyaret ettiği sahanın anahtarlarını Nilüfer Belediyesi yetkililerine teslim ettik. 
Yeni halı sahanın Odunluk Mahallesi halkına ve Odunluk Spor'a hayırlı uğurlu olmasını diliyoruz.

BALKANTÜRKSİAD’DAN SPORA KATKI
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BÜYÜKŞEHİR’DEN 
LITVANYA’NIN FAHRİ 
KONSOLOSU BERAT 
TUNAKAN’A ZİYARET 

Bursa Büyükşehir Belediye Başkanı Alinur 
Aktaş’ın talimatları ile Bursa Büyükşehir 
Belediyesi bünyesinde yeni oluşturulan 
Dış İlişkiler Daire Başkanlığı’nın çalışmaları 
kapsamında, Bursa’daki Fahri Konsolosları 
ziyaret eden Bursa Büyükşehir Belediyesi Dış 
İlişkiler Daire Başkanı Abdülkerim Baştürk, 
Litvanya’nın Bursa Fahri Konsolosu Berat 
Tunakan ile görüştü.

Litvanya ile Bursa arasında ekonomik ve sosyal 
konularda yapılabilecek çalışmaların ele alındığı 
görüşmeye, Bursa Büyükşehir Belediyesi Dış 
İlişkiler Daire Başkanı Abdülkerim Baştürk’ün 
yanı sıra, Protokol ve Dış İlişkiler Şube Müdürü 
Fuat Akın, Turizm ve Tanıtma Şube Müdürü 
Ercüment Yılmaz ve Bursa Turizm ve Tanıtma 
Birliği Müdürü Anıl Bayık da katıldı.
Ziyarette konuşan ve Türkiye ile Litvanya’nın 

iki dost ve kardeş ülke olduğunu belirten 
Litvanya’nın Bursa Fahri Konsolosu Berat 
Tunakan, Bursa Büyükşehir Belediyesi 
bünyesinde yeni oluşturulan Dış İlişkiler Daire 
Başkanlığı’nın faaliyetleri ile ilişkilerin daha da 
kuvvetleneceğini söyledi.

Litvanya’nın Bursa Fahri Konsolosluğu’nun 
yanı sıra BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı olması nedeniyle, Dış İlişkiler Daire 
Başkanlığı’nın faaliyetleri kapsamında 
Balkan ülkeleri ile daha yakın ilişkiler tesis 
edileceğine inandığını ifade eden Berat 
Tunakan, BALKANTÜRKSİAD tarafından yapımı 
devam eden MİNİABALKAN Açık Hava Müzesi 
çalışmaları hakkında da Bursa Büyükşehir 
Belediyesi Dış İlişkiler Daire Başkanı Abdülkerim 
Baştürk ve beraberindeki heyete bilgi verdi.
Bursa Büyükşehir Belediyesi bünyesinde yeni 
oluşturulan Dış İlişkiler Daire Başkanlığı’nın 
çalışmaları ile ilgili tüm önerilere açık 
olduklarını belirten Abdülkerim Baştürk de 
nazik ev sahipliği için Berat Tunakan’a teşekkür 
etti.alanında gezdiriyoruz. Bu ziyaretler devam 
edecektir” ifadelerini kullandı.

BÜYÜKELÇİ ROBO: 
DEPREM YARDIMLARINIZI ASLA UNUTMAYACAĞIZ

Arnavutluk Ankara Büyükelçisi Kastriaot Robo, 
Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği’ne (BALKANTÜRKSİAD) teşekkür 
ziyaretinde bulundu.
Arnavutluk’ta geçtiğimiz yıl yaşanan depremin 
ardından ilk arayan devlet başkanının 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan olduğunu, 
ilk yardım malzemelerinin Türkiye’den ulaştığını 
ve ilk yardım malzemesi gönderen sivil toplum 
kuruluşunun BALKANTÜRKSİAD olduğunu 
belirten Büyükelçi Robo, “Türkiye ile Arnavutluk 
arasındaki dostluk ve kardeşlik bağları yıllar 
öncesine dayanmaktadır. Deprem sonrasında olan 
yardımlarınızı asla unutmayacağız. Bugün de hem 
siyasi hem de ekonomik iş birliklerimiz iki ülke 
yararına devam etmektedir” dedi.
Arnavutluk’un Anakara Büyükelçisi Kastriaot 
Robo’yu ağırlamaktan büyük memnuniyet 
duyduklarını ifade eden BALKANTÜRKSİAD 

Başkanı Berat Tunakan da dernek çalışmaları 
hakkında konuk Büyükelçi’ye bilgiler aktardı.
Bursa’nın Anadolu ile Balkanlar arasında köprü 
olduğunu ve ekonomik iş birliğinin artırılmasına 
yönelik önemli çalışmalar yaptıklarını, Balkan 
ülkelerinde Ekonomi Zirveleri düzenlediklerini, 
pandeminin ardından bu faaliyetleri 
sürdüreceklerini söyleyen Berat Tunakan, “Balkanlar 
ile kültürel bağlarımızın devamına da önem 
veriyoruz. Bu anlamda MiniaBalkantürk Açık Hava 
Müzesi çalışmalarımızın sonuna yaklaşıyoruz. 
Balkanlardaki kültür mirası eserlerimizi bu 
açık hava müzemizde yaşatılacağız. Müzede 
Arnavutluk’u temsilen İşkodra Kalesi yer alacak” 
dedi.
Arnavutluk Ankara Büyükelçisi Kastriaot Robo’nun 
BALKANTÜRKSİAD’ı ziyaretinde, yeni ekonomik 
işbirliği imkanları da görüşüldü.

ARNAVUTLUK BÜYÜKELÇİSİ 
ROBO’DAN
BALKANTÜRKSİAD’A 
TEŞEKKÜR ZİYARETİ
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BURSA - Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş 
İnsanları Derneği (BALKANTÜRKSİAD), Nilüfer 
Belediyesi ve T.C. Kültür ve Turizm Bakanlığı 
Yurtdışı Türkler ve Akraba Topluluklar Başkanlığı 
ile birlikte projelendirdiği “MİNİA BALKANTÜRK 
Açık Hava Müzesi”ni tanıttı.

BALKANTÜRKEVİ’nde gerçekleşen tanıtım 
toplantısında, 12 Balkan ülkesinde yer alan 
Türk Osmanlı eserlerine ilişkin minyatürlerin 
yer alacağı  “MİNİA BALKANTÜRK Açık Hava 
Müzesi” ile ilgili bilgiler verildi. Toplantıya; 
AK Parti Bursa Milletvekili Atilla Ödünç, 
Nilüfer Belediye Başkanı Turgay Erdem, 
BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat Tunakan ve 
Yönetim Kurulu Üyeleri, BEV Başkanı Aytuğ 
Onur ve BALKANTÜRKSİAD üyeleri katıldı.

“Kültürün güçlü değilse, uzun süre 
yaşayamazsın”
Toplantıda konuşan BALKANTÜRKSİAD Başkanı 
Berat Tunakan, eserin hepimizin ortak bir değeri 
olduğunu ifade etti. Kültürün önemine vurgu 
yapan Başkan Tunakan, “İş insanları derneğiyiz 
ama kültürün de çok önemli olduğunu 
düşünüyoruz. Kültürü güçlü olmayan ülkelerin 
uzun süre yaşam imkânı olamıyor. Bu bakımdan 
hem atalarımızın doğduğu ve içimizden de 
bazılarının doğduğu bu Bölgelerdeki eserleri 
bu parkta yaşatıp, gelecek nesle de aktarmak 
istedik. 2800 m2’lik bir alanda yer alacak 
‘MİNİA BALKANTÜRK Açık Hava Müzesi’nde 
ziyaretçilerin hoşça vakit geçirmesi, eğlenirken 
öğrenmesi için gerekli her şey düşünüldü. 
Tamamı aslına uygun inşa edilecek olan 
minyatürlerin dışında, Balkan ülkelerine özgü 

ülkenin simgesi olan bitkilere de yer veriyoruz. 
Yılsonuna kadar bitirmeyi hedeflediğimiz 
bu projemizde bizlere destek veren Bursa 
Milletvekilimiz Atilla Ödünç, Yurt Dışı Türkler ve 
Akraba Toplulukları Başkanı Abdullah Eren ve 
Nilüfer Belediye Başkanımız Turgay Erdem’e 
çok teşekkür ediyoruz.” ifadelerini kullandı.

“Bu bölge, güzel bir merkez olacak”
Nilüfer Belediye Başkanı Turgay Erdem de, 
“MİNİA BALKANTÜRK Açık Hava Müzesi, 
Balkanlardaki kültürümüzün burada 
yansıyacağı çok özel bir proje. Bu bölge, gerek 
Balkanlardan gelecek misafirlerimizi, gerekse 
de vatandaşlarımızı kolayca ağırlayabileceğimiz; 
BALKANTÜRKEVİ, restoran ve bu parkla güzel 
bir merkez olacak. İş insanlarımızın ülkeye 
ekonomik katkı sağlarken kültürel katkıyı da göz 
ardı etmemeleri çok önemli. Ben emeği geçen 
herkese teşekkür ediyorum” şeklinde konuştu.
Erdem’in ardından BALKANTÜRKSİAD Yönetim 
Kurulu Üyesi Mimar Seçil Bulcan Ürküt, projenin 
minyatürlerini yapacak olan 3d Maket Genel 

Müdürü ve BALKANTÜRKSİAD üyesi Nedim 
Yılmaz, projenin dijital ve teknolojik altyapısını 
hazırlayan BALKANTÜRKSİAD Üyesi İbrahim 
Özcan detaylarla ilgili bilgi verdiler. BEV Başkanı 
Aytuğ Onur da kısa bir selamlama konuşmasıyla 
misafirlere seslendi. Konuşmaların ardından 
Nilüfer Belediye Başkanı Turgay Erdem ile 
BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat Tunakan 
arasında MİNİA BALKANTÜRK Açık Hava 
Müzesi’nin yapımı ile ilgili işbirliği protokolü 
imzalandı.

Hangi eserler yer alacak?
MİNİA BALKANTÜRK Açık Hava Müzesi’nde, 12 
Balkan ülkesinin; Türkiye Cumhuriyeti Kurucusu 
Mustafa Kemal Atatürk’ün Selanik’te doğduğu 
ev ile başlayıp, Bulgaristan - İbrahim Paşa Camii,  
Kosova - 1. Murad Türbesi, Karadağ - Saat Kulesi, 
Moldova - Komrat Türk Kültür Evi, Hırvatistan 
- Klis Kaleiçi Camii ve Hamamı,  Sırbistan - 
Voyvodina Hamamı, Slovenya, Bosna Hersek- 
Gazi Hüsrev Bey Medresesi, Kuzey Makedonya 
- Taş Köprü, Arnavutluk - İşkodra Kalesi ve 
Romanya - Mecidiye Camii eserleri yer alacak.

TARİHİ MİRASIMIZ, MİNİA BALKANTÜRK’TE 
YAŞATILACAK
BALKANTÜRKSİAD’TAN BURSA’YA KÜLTÜREL KATKI
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BALKANTÜRKSİAD YÖNETİM KURULU 
BAŞKANI BERAT TUNAKAN:
“ATALARIMIZIN MİRASI MİNİA BALKANTÜRK 
AÇIK HAVA MÜZESİ’NDE YAŞAYACAK”
Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği (BALKANTÜRKSİAD) Arnavutluk’a 20 
bin, Zambiya’ya da 10 bin adet cerrahi maske 
bağışladı. AK Parti Bursa Milletvekili, TBMM 
Dışişleri Komisyonu Üyesi ve Türkiye-Zambiya 
Parlamentolararası Dostluk Grubu Başkanı 
Atilla Ödünç’ün başkanlığında Ankara’da  
gerçekleşen “Zambiya’da yatırım fırsatları ve 
ekonomik işbirliği imkanları” konulu toplantıya 
katılan BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu 
üyeleri, Yurtdışı Türkler ve Akraba Topluluklar 
Başkanlığı’nı (YTB) da ziyaret ederek Minia 
Balkantürk Açık Hava Müzesi yapımına 
destekleri nedeniyle YTB Başkanı Abdullah 
Eren’e teşekkür plaketi takdim etti.
Ankara’daki temasları sırasında ilk olarak 
Arnavutluk’un Ankara Büyükelçiliğini ziyaret 
eden BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu 
Konsolos Nertila Arn tarafından ağırlandı.
Ziyarette konuşan BALKANTÜRKSİAD Yönetim 

Kurulu Başkanı Berat Tunakan, “Geçen yıl eylül 
ayında Arnavutluk’ta meydana gelen depremde 
kardeşlerimize ilk yardım eli uzatan sivil toplum 
kuruluşu olarak bu kez tüm dünyayı etkileyen 
koronavirüs pandemisi nedeniyle dost ve kardeş 
ülke Arnavutluk’a 20 bin adet cerrahi maske 
yardımında bulunduk” dedi.
Arnavutluk’un Ankara Büyükelçiliği Konsolosu 
Arn da, “BALKANTÜRKSİAD zor günlerimizde 
hep yanımızda oluyor. Desteğiniz bizim için çok 
önemli. Bütün BALKANTÜRKSİAD üyelerine 
şükranlarımızı sunuyoruz” şeklinde konuştu.
YTB’YE ÖZEL TEŞEKKÜR 
Ankara programında daha sonra Yurtdışı Türkler 
ve Akraba Topluluklar Başkanlığını ziyaret 
eden BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu, 
Minia Balkantürk Açık Hava Müzesi ile ilgili 
devam eden çalışmaları hakkında YTB Başkanı 
Abdullah Eren’e bilgi sundular.
Ziyarette konuşan BALKANTÜRKSİAD Yönetim 
Kurulu Başkanı Berat Tunakan, “Yurtdışı 
Türkler ve Akraba Topluluklar Başkanlığı’nın 
da katkılarıyla Bursamıza bir eser daha 
kazandırıyoruz. Atalarımızın Balkanlardaki 
kültür mirası artık Minia Balkantürk Açık Hava 
Müzesi’nde yaşayacak” dedi.
YTB Başkanı Abdullah Eren de, “Bursa 
evlad-ı fatihana kucak açmış bir şehrimizdir. 
BALKANTÜRKSİAD’ın bu projesi kalıcı bir eser 
olacak” şeklinde konuştu.
Görüşmelerden sonra BALKANTÜRKSİAD 
Yönetim Kurulu Başkanı Berat Tunakan 
tarafından Yurtdışı Türkler ve Akraba Topluluklar 
Başkanı Abdullah Eren’e teşekkür plaketi verildi.
ZAMBİYA İLE EKONOMİK İŞBİRLİĞİ İMKANLARI
BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu Ankara’daki 

temaslarında son olarak AK Parti Bursa 
Milletvekili, TBMM Dışişleri Komisyonu Üyesi ve 
Türkiye-Zambiya Parlamentolararası Dostluk 
Grubu Başkanı Atilla Ödünç’ün başkanlığında 
gerçekleşen “Zambiya’da yatırım fırsatları ve 
ekonomik işbirliği imkanları” konulu toplantıya 
katıldı.
Zambiya’nın Ankara Büyükelçisi Joseph 
Chilengi’nin de iştirak ettiği toplantıda konuşan 
Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği Yönetim Kurulu Başkanı Berat Tunakan, 
BALKANTÜRKSİAD’ın faaliyetleri hakkında 
bilgilen sundu. Zambiya’nın Ankara Büyükelçisi 
Joseph Chilengi de ülkesindeki yatırım ve 
ekonomik işbirliği imkanları hakkında bilgiler 
verdi, Türk işadamlarını Zambiya’da yatırıma 
davet etti.
“TÜRKİYE İLE ZAMBİYA ARASINDA TİCARİ 
KÖPRÜLER OLACAK”
BALKANTÜRKSİAD’ın Ankara temaslarının 
tamamına katılan ve değerlendirmelerde 
bulunan AK Parti Bursa Milletvekili, TBMM 
Dışişleri Komisyonu Üyesi ve Türkiye-Zambiya 

Parlamentolararası Dostluk Grubu Başkanı 
Atilla Ödünç, “BALKANTÜRKSİAD Bursamızın 
önemli sivil toplum kuruluşlarından 
birisi, projelendirdiği çalışmaları yerinde 
gerçekleştirirken Ankara ile de yakın ilişkisini 
sürdürüyor. Türkiye ile Zambiya arasında ticari 
köprüler kurma çalışmalarımız devam ediyor” 
dedi.
BALKANTÜRKSİAD üyesi sanayici ve 
işadamlarının başarılı girişimciler olduğunu, 
sosyal sorumluluktan da kaçınmadıkların 
da ifade eden Vekil Ödünç sözlerini şöyle 
tamamladı: “Covid-19 salgını sürecinde dünyada 
birçok ülke ekonomisinin dengesini bozdu. Biz 
Türkiye olarak bizim kadar şanslı ve iyi şartlar 
altında olmayan ülkelere sağlık malzemesi 
yardımı yapıyoruz. Gerçekleştirmekten 
büyük haz duyduğumuz bu yardımlarda sivil 
toplum kuruluşlarının payı büyük. Bugün 
BALKANTÜRKSİAD ve İnegöl Belediyesi’nin 
20 bin adet cerrahi maske bağışını dost ve 
kardeş ülke Zambiya’da dağıtılması için Sayın 
Büyükelçi Chillengi’ye teslim ediyoruz.”

BALKANTÜRKSİAD’DAN İKİ ÜLKEYE 
30 BİN MASKE BAĞIŞI 
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YENİ NORMALİN GETİRDİKLERİ VE ÇEVREYE 
ETKİLERİ
Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği 
(BALKANTÜRKSİAD) BALKANTÜRK Akademi 
faaliyetleri kapsamında Yeni Normal Dünya ve 
Çevre Etkileri konulu seminer düzenlendi.
BALKANTÜRKSİAD Çevre Çalışma Grubunun 
organizasyonuyla online olarak Zoom 
üzerinden, Mavi Yeşil Danışmanlık Yöneticisi ve 
BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu Üyesi Makbule 
Çetin yönetiminde gerçekleştirilen Yeni Normal 
Dünya ve Çevre Etkileri isimli semire konuk 
konuşmacı olarak BTSO Çevre ve Temiz Üretim 
Konsey Başkanı Mihrimah Kocabıyık ve Bursa Çevre 
Mühendisleri Odası Başkanı Sevim Yürüten katıldı.
Covid-19’la birlikte hayatımıza yeni normal 
ve covid öncesi normal olarak ikiye ayrılan 
bir yaşam biçiminin ortaya çıktığını belirten 
BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu Üyesi  Makbule 
Çetin iklim değişikliğinin pandemi kadar tehlikeli 
olduğuna dikkat çekerek, bir yıkım olmadan 
yenisinin inşasına başlanmadığını, pandeminin 
yeni inşa ve bilinçlenme dayattığını söyledi.
Çevre ve Temiz Yönetim Konseyi olarak 
Bursa’daki çevre sorunlarının 3 ana başlık altında 
toplanabileceğini söyleyen BTSO Çevre ve Temiz 
Üretim Konsey Başkanı  Mihrimah Kocabıyık da 
başlıkları şöyle sıraladı; Bursa’da hava kalitesinin 
iyileştirilmesi, Nilüfer Çayı’nda su kalitesinin 
iyileştirilmesi ile Atık ve Simbiyotik Yaklaşım 
olduğunu söyledi. Mihrimah Kocabıyık şöyle 
konuştu, “ Suyun sonsuz olmadığını pandemi 

döneminde iyi bir şekilde anladık. Covid-19 
nedeniyle temizliğin artması su tüketiminin büyük 
oranda artmasına sebebiyet verdi. Sağlık sorunu 
var, virüs hepimizi tehdit ediyor. Sadece 60 ve 65 
yaş üzeri olarak bilinirken şuan gençleri, çocukları, 
sağlık çalışanlarının tümünün tehdit altında 
olduğu bir dönemdeyiz. Bu nedenle hijyene çok 
dikkat etmemiz gerekiyor. Hijyen sağlarken çok 
fazla su ve dezenfektan tüketmek çözüm değil. 
Her şeyin gereğinden fazla kullanılması var olan 
dengeyi bozuyor. Bu dönemde suyumuzun ve 
havamızın değerini çok daha iyi anladığımıza 
inanıyorum. Sıfır atığın tam olarak uygulanması, 
ambalajlı atıkların geri dönüşüme kazandırılması 
ve azaltılması ile depozito uygulamasının 
hayatımıza daha fazla girmesi, sadece sanayide 
değil; evlerimizde, yaşam alanlarımızda 
yaygınlaşması için Çevre Ajansı kuruluyor. Bu 
alanlarda çok değerli çalışmalara imza atılacağına 
inanıyorum” 

KİŞİSEL AYAK KARBON İZİNE BAKILMALI 
Pandeminin çevreye etkisinin en iyi şekilde 
anlaşılabilmesi için kişisel ayak karbon izine 
bakılarak anlaşılabileceğine işaret eden Çevre 
Mühendisleri Odası Başkanı Sevim Yürüten de, 
evden çalışma modeli ve taşıtların kullanılmaması 
Bursa’da hava kirliliğini azalttığını vurguladı.  
Bursa’da hava kirliliğinin en büyük ikinci 
kaynağının ulaşımın olduğunu dile getiren Sevim 
Yürüten, “ Pandemi sürecine genel ölçekte 
baktığımızda daha çok evlerdeydik, daha az doğal 
kaynak tükettik. Bunun da bir sonucu olarak doğa 
bize bir yıl olarak tanımlanan doğal kaynakların 
kullanım zamanını bu yıl daha fazla kullanma 
imkanı sunuyor. Geçen yıllara oranla bu yıl doğal 
kaynaklarımızı 3 hafta geç tüketiyoruz. Bunların 
yanında sanayilerimizde gönüllülük esasıyla 
karbon ayak izi, su ayak izi çalışmaları yürütülüyor. 
Sanayicilerimizin bu ölçümlerde gönüllü olmasını 
umut ediyoruz. Doğamızın korunması, doğal 
kaynaklarımızın verimli bir şekilde kullanılması 
geleceğimiz için çok önem arz ediyor.” 

GELECEĞE BİR FİDAN DA 
BALKANTÜRKSİAD’DAN 

BALKANTÜRKSİAD’DAN FİDAN 
DİKİMİNE DESTEK
GELECEĞE BİR FİDAN DA 
BALKANTÜRKSİAD’DAN 

Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları Derneği 
(BALKANTÜRKSİAD) Yönetim Kurulu, Balabancık 
köyünde düzenlenen fidan dikimi etkinliğine 
katıldı.
11 Kasım Milli Ağaçlandırma Günü kapsamında 
Orman Genel Müdürlüğü tarafından 
belirlenen Mudanya ilçesi Balabancık köyü 
mevkisinde düzenlenen fidan dikim etkinliğine 
BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu Başkanı Berat 
Tunakan ve beraberindeki Yönetim Kurulu Üyeleri 
katılarak 200 fidan dikti.
Ormanların canlıların nefes kaynağı olduğunun 
altını çizen BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Berat Tunakan, fidan dikiminin birçok 
doğal afete engel olduğunu belirtti. Başkan 
Tunakan sözlerini şöyle sürdürdü, “Ormanlarımızın 
ve ağaçlarımızın birçok canlıya ev sahipliği 
yaptığını unutmamalıyız. Bir fidan dikmek hem 

bizim havamızın daha temiz olmasını sağlarken, 
onlarca canlıya da yuva olduğunun bilincinde 
olmalıyız. Gelecek yıllarda daha güzel bir 
dünyada yaşayabilmek için doğaya sahip çıkmak 
gerekiyor. Diktiğimiz fidanlar hem bize hem de 
çocuklarımıza nefes aldıracak. Bu gün geleceğe 
bir fidan bırakmanın, yeşil Bursa’mıza katkı 
sağlamanın sevinci içerisindeyiz. Dernek olarak 
bu etkinliğe katılmamıza öncülük eden Yönetim 
Kurulu Üyemiz Hakan Başat’a da teşekkür ederim” 
dedi.
“HER ÇOCUĞA ORMAN SEVGİSİ AŞILANMALI”
Fidan dikimi etkinliklerinin vatandaşları doğaya 
yakınlaştırdığını ve ormanlar ile doğa hakkında 
daha fazla bilgi sahibi olmamızı sağladığının 
altını çizen BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu 
Üyesi Hakan Başat, her çocuğa orman sevgisinin 
aşılanması gerektiğini söyledi.  Dernek üyelerine 
etkinliğe katılma fikrini açıkladığını ve üyelerden 
destek bulduğunu dile getiren Başat, “Fidan dikimi 
etkinliğinin gerçekleştirileceğini derneğimizin 
yönetimine söyledim. Yönetimdeki arkadaşlarımız 
da katılma fikrime destek vermekten kaçınmadılar. 
Korona virüs tedbirlerimizi alarak, fidanlarımızı 
toprakla buluşturduk. Daha yeşil daha güzel 
bir dünyaya katkı sağladığımızın inancındayım. 
Kendim de bu sektörün içindeyim. Orman 
işletmelerimizle görüşerek bu güzel etkinliğin 
içinde bulunma imkânı yakaladık.”

BALKANTÜRKSİAD’DAN ÜYELERİNE ÇEVRE SEMİNERİ 
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Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği’nin (BALKANTÜRKSİAD) geleneksel 
hale getirdiği Sinerji Toplantıları online olarak 
devam ediyor.

BALKANTÜRKSİAD’ın 25.’ci Sinerji Toplantısına 
konuk konuşmacı olarak Büyükelçi ve Avrupa 
Birliği Nezdinde Türkiye Cumhuriyeti Daimi 
Temsilcisi Mehmet Kemal Bozay katıldı. 
Bozay, Türkiye ve Balkan ülkelerinde yapılacak 
yatırımlarda Avrupa Topluluğu’nca sağlanacak 
hibe ve krediler konusunda açıklamalarda 
bulundu.

Şehzan Seçen’in moderatörlüğünde 
gerçekleşen 25.’ci Sinerji Toplantısının açılışında 
konuşan BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Berat Tunakan ile BALKANTÜRK 
Eğitim Vakfı Başkanı Dr. Aytuğ Onur çalışmaları 
hakkında açıklamalarda bulundular.

Konuşmasına Türkiye-Avrupa Birliği ilişkilerini 
değerlendirerek başlayan Avrupa Birliği 
Nezdinde Türkiye Cumhuriyeti Daimi Temsilcisi 
Büyükelçi Mehmet Kemal Bozay, sıkıntıların 
arkasında güven ve iletişim eksikliği ile 
birlikte ekonomik çıkarların olduğunu söyledi. 
Büyükelçi Bozay, “Türkiye olarak haklı davamızın 
arkasındayız. Bunu da iş dünyamıza uygun ticari 
ortamı oluşturabilmek için yapıyoruz” dedi.

Konuşmasının devamında Türkiye ve Balkan 
ülkelerinde yapılacak yatırımlarda Avrupa 
Topluluğu’nca sağlanacak hibe ve krediler 
konusunda açıklamalarda bulunan Büyükelçi 
Bozay, Avrupa Birliği yönetimindeki değişim ile 
birlikte Yeşil Mutabakat Projesi’nin yürürlüğe 
girdiğini ve yeni standartların uygulanmaya 

başlanacağını söyledi.

Avrupa Birliği’nin yenileşme kapsamında 750 
milyar avroluk bütçe oluşturduğunu, Katılım 
Öncesi Mali Yardım Programı çerçevesinde 
Türk firmalarının da Avrupa Birliği fonlarından 
faydalanabileceğini dile getiren Büyükelçi 
Bozay, “Avrupa Birliğine katılımı sürecinde olan 
ülkelerden kimler proje hazırlayıp başvuruda 
bulunursa, uygun görülmesinin ardından onlara 
destek sağlanacak. Bu nedenle Türk firmalarının 
Balkan ülkelerindeki şirketlerle birlikte proje 
hazırlayıp başvurması hibe alma imkanı daha 
da artacaktır” dedi.

Yeşil Mutabakat Standartları kapsamında 
gıda ve tarım ile tekstil ve inşaat-renovasyon 
projelerinin öncelikli olarak destekleneceğini 
dile getiren Büyükelçi Bozay, “Eskiden üretim 
standartları belirleniyordu, Yeşil Mutabakat 
Projesi ile birlikte artık tüketim standartları 
belirleniyor” şeklinde konuştu.

Avrupa Birliği Kredileri ve Hibeleri ile ilgili proje 
teklif çağrılarının takip edilmesi gerektiğini 
de hatırlatan Büyükelçi Bozay, “Bugüne kadar 
katkılarımızı karşılamada yetersiz kaldığımız 
durumlar oldu. 2019’da rekor seviyede 
yararlandık, Ufuk Avrupa Programı kapsamında 

yeni rekorlar bekliyoruz. Avrupa Birliği kredileri 
işle hibelerinden yararlanma eğrimiz sürekli 
yukarıya doğru çıkıyor” dedi.

Yeşil Mutabakat Projesi Standartları 
kapsamında hukuki müktesebat oluştuğunu 
da ifade eden Büyükelçi Bozay, proje hazırlama 
konusunda eğitimlere de başlatılacağını ifade 
etti.

Büyükelçi ve Avrupa Birliği Nezdinde Türkiye 
Cumhuriyeti Daimi Temsilcisi Mehmet Kemal 
Bozay’ın Türkiye ve Balkan ülkelerinde yapılacak 
yatırımlarda Avrupa Topluluğu’nca sağlanacak 
hibe ve krediler konusunda açıklamalarda 

bulunduğu online yayını BALKANTÜRKSİAD 
üyeleri ve Balkanlarda yatırım yapacak 
işadamlarının yanı sıra Bursa’daki çeşitli 
STK’ların Başkanları ve üyeleri ile Türkiye’nin 
Balkan ülkelerindeki Ticaret Müşavirleri de 
izledi.

25.’ci Sinerji Toplantısının kapanış konuşmasını 
yapan BALKANTÜRKSİAD Yönetim Kurulu 
Başkanı Berat Tunakan “2021-2027 döneminde 
Türkiye’nin sağlayacağı 300 milyar avroluk 
desteğin karşılığını kat kat fazlasıyla alacağımıza 
inanıyoruz. Dernek olarak konuyla ilgili 
bünyemizde bir de birim oluşturacağız” dedi.

BALKANTÜRKSİAD’IN TOPLANTISINDA
AB HİBELERİ ANLATILDI
BÜYÜKELÇİ MEHMET KEMAL BOZAY: “AB HİBELERİNİ KULLANMADA YENİ REKORLAR BEKLİYORUZ”
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VEKİL KILIÇ BALKANTÜRKSİAD’IN
TOPLANTISINDA AÇIKLADI
BURSA’YA 13 MİLYARLIK EK ULAŞIM BÜTÇESİ

BALKANTÜRKSİAD’IN TOPLANTISINDA COVID-19’U ANLATAN 
PROF. DR. EMEL YILMAZ:
“AŞI HIZ KESECEK AMA ÖNLEMLERE MUTLAKA UYULMALI”

Balkan Rumeli Sanayicileri ve İş İnsanları 
Derneği’nin (BALKANTÜRKSİAD) Yönetim 
Kurulu toplantısına katılan AK Parti Bursa 
Milletvekili ve TBMM Plan ve Bütçe Komisyonu 
Üyesi Ahmet Kılıç, Bursa’nın ulaşım projeleri 
için 2021 yılı bütçesinde 13 milyar liralık ilave 
kaynak ayrıldığını açıkladı. Vekil Kılıç, “Gerek hızlı 
tren gerekse Bursa Şehir Hastanesi’ne ulaşım 
kolaylığı sağlayacak metro hattı çalışmaları 
aralıksız devam edecek” dedi.
Online gerçekleşen toplantıda 
BALKANTÜRKSİAD Başkanı Berat Tunakan’ın 
Dernek çalışmaları hakkındaki açıklamalarının 
ardından gündeme ilişkin değerlendirmelerde 
bulunan AK Parti Bursa Milletvekili ve TBMM 
Plan ve Bütçe Komisyonu Üyesi Ahmet 
Kılıç, “Pandemi süreci bütün ülkeleri sosyal 
ve ekonomik yönden etkiledi. Türkiye bu 
dönemde ülkemizin geleceği açısından dış 
politikada önemli kazanımlar elde etti. Salgın 
ile mücadelede pek çok ülkeye kıyasla başarılı 
sonuçlar almış durumdayız. Aşı çalışmaları 
konusunda ilerleme kaydediyoruz. Dünyada 
ekonomik tabloda önemli bir dalgalanma 
yaşanıyor ve ciddi bir daralma söz konusu. Çok 
yönlü bir süreçteyiz. Bu aşamada Türkiye’nin 
önümde büyük bir fırsat eşitliği görülüyor. Ham 
sanayicimiz hem işadamımız pek çok noktada 
bilhassa üretim noktasında avantajlara sahip” 

şeklinde konuştu.

“2021 Bütçesinde Bursa’ya önemli pay ayrıldı” 
TBMM Plan ve Bütçe Komisyonu’ndaki 
çalışmaları hakkında da bilgi veren Vekil Kılıç, 
2021 yılı bütçesinde Bursa’ya önemli paylar 
ayrıldığını söyledi.
Vekil Kılıç şunları söyledi: “Bizler de 
çalışmalarımızı yoğun bir şekilde sürdürüyoruz. 
Ülkemizin 2021 yılı bütçesi bir önceki yıl bütçe 
kanununa göre yüzde 22.9 oranındaki artışla 1 
trilyon 95,5 milyar TL’den 1 trilyon 346,1 milyar 
TL’ye çıkmıştır. Eğitimden sağlığa, iç işlerimden 
milli savunmaya, ticaretten teknolojiye kadar 
modern dünya hedefleri için güzel bir bütçe 
oluşturuldu. 2021 yılı bütçesinde Bursa’mıza da 
önemli paylar ayrıldı. Bursa üretim kapasitesi ile 
Türkiye’nin itici gücü ve her alanda potansiyelini 
daha da artırıyor. Bursa’nın devletimizin 
yatırımlarından da en üst düzeyde yararlanması 
hususunda gayret gösteriyoruz. 2021 yılında 
ekonomik faaliyetler yönüyle salgın öncesi 
dönemdeki seviyelere ulaşacağımızı ümit 
ediyoruz.”

Bursa’nın Ulaşımına 13 milyar liralık ek 
kaynak 
Vekil Kılıç Bursa’nın ulaşım projeleri ile ilgili de, 
“Hızlı tren çalışmaları için kalan 106 kilometrelik 
kısım ile ilgili 2021 yılı bütçesinde 11 milyar 
lira para ayrıldı. Çalışmalar aralıksız devam 
edecek Cumhuriyetimizin 100.’ncü yılında, 
2023’te Bursa’dan Ankara’ya hızlı tren ile gidip 
gelebileceğiz. Ayrıca Bursa Şehir Hastanesi’ne 
ulaşım kolaylığı sağlayacak metro hattı için 2 
milyar lira da ilave bütçe aldık. Bu proje de 2 yıl 
gibi bir sürede hayata geçecek. Bursa’ya 2021 
yılı bütçesinde toplamda 13 milyar liralık ilave 
destek aldık. Bu konuda Ulaştırma Bakanımıza 
da destekleri için teşekkür ediyoruz” dedi.

BALKANTÜRKSİAD bünyesinde faaliyetlerini 
sürdüren BALNET-3 Çalışma Grubu tarafından 
düzenlenen Covid-19 bilgilendirme toplantısına 
Uludağ Üniversitesi Tıp Fakültesi Enfeksiyon 
Hastalıkları A.B.D. öğretim üyesi Prof. Dr. Emel 
Yılmaz konuk konuşmacı olarak katıldı. 
Online düzenlenen toplantıda 
BALKANTÜRKSİAD üyelerine Covid-19 
hakkında bilgilendirmeler yapan Prof. Dr. 
Emel Yılmaz, pandemi döneminde dikkat 
edilmesi gerekenler hakkında önemli uyarılarda 
bulundu.

Virüs kaynağının henüz tam olarak 
saptanamadığını, virüsün insandan insana 
temas ve kontamine yüzeylere dokunmak 
suretiyle damlacık yoluyla bulaştığını söyleyen 
Prof. Dr. Emel Yılmaz, hastalığın şimdilik spesifik 
bir tedavisinin olmadığını söyledi.
BALNET-3 Çalışma Grubu Başkanı Derya 
Bulut’un moderatörlüğünde gerçekleşen 
toplantıdaki açıklamalarında, aşının ciddi bir 
önleyici olacağını ifade eden Prof. Dr. Emel 

Yılmaz, “Aşı hastalığın yayılması noktasında hız 
kesecek ama her durumda korunmaya dikkat 
edilmelidir. Bu da maske-mesafe ve temizlik ile 
mümkündür” dedi.
Bulaşı önlemek için maskenin çok önemli 
olduğunu hatırlatan Prof. Dr. Emel Yılmaz, 
doğru maske kullanımına da dikkat çekerken, 
“Öncelikle uygun maske tercih edilmeli, 
maskeler 4 saatten fazla kullanılmamalı 
ve maske kirlenir ya da nemlenirse 
değiştirilmelidir” şeklinde konuştu.

 Uludağ Üniversitesi Tıp Fakültesi Enfeksiyon 
Hastalıkları A.B.D. öğretim üyesi Prof. Dr. 
Emel Yılmaz açıklamalarının ardından 
BALKANTÜRKSİAD üyelerinin konuyla ilgili 
sorularını cevaplandırdı. Prof. Dr. Emel Yılmaz’ın 
sunumunun ardından BALNET Gruplarının 
bağlı olduğu Networking ve Kurumsal İletişim 
Çalışma Grubu Başkanı, BALKANTÜRKSİAD 
Yönetim Kurulu Üyesi Basri Açıkgöz de dernek 
çalışmaları ile ilgili üyelere bilgilendirmelerde 
bulundu. 
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Üyelerimiz

BALKANTÜRKSİAD
AİLESİNE
KATILANüyelerimiz

TAYFUN YAYLAOĞLU
Araba Koçu
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Üyelerimiz

DR. TUĞBA ÇORUMLUOĞLU HASAN TÜRKSEL
Dermatolog Uluslararası Tahkim Kurulu Türkiye Başkanlığı Baş Danışmanı, Hakim, Bursa Birlik İnşaat A.Ş. YK 

Başkanı, Bursa Birlik Hotel sahibi
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Üyelerimiz

MERVE EFE ELİF DEMİRHAN
.Regata Diyetisyen
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Üyelerimiz

EBRU IRGA BASRİ ŞANLIAyça Optik Prometal
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Üyelerimiz

CEMAL ÖZTÜRK ANIL SÖNMEZPrometal Nolte Mutfak
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Üyelerimiz

DR. DT. ASİYE PAMPU TUĞRUL CANITEZOrtodontist   SMMM
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Üyelerimiz

Av. GAMZE PAMUK ATEŞLİPROF. CHP Meclis Üyesi
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Üyelerimiz

ULUS AKTAŞ YASİN TOMURCUKTomurcuk OtoVino Kadife
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Üyelerimiz

BALKANTÜRKSİAD
ÜYELERİMİZİ
ZİYARETettik

BURAK  BOZKAYA.
Denizbank Marmara Bölge Müdürü
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Faliyet

Bulgaristan Kubrat Belediyesi Meclis Üyesi

Erhan Bayraktar ve Razgrad bölgesinden iş insanları Günan Halil, Berkant 

Mehmet ile Erdinç Sait derneğimizi ziyaret ettiler.

Geçtiğimiz hafta yapılan seçimin ardından göreve gelen BALNET 2 
yeni dönem Başkanı Erdal Yıldırok ve Başkan Yardımcısı Burak Bozkaya 
derneğimizi ziyaret etti. Gerçekleşen ziyarette yeni dönem çalışmaları, 
BALNET 2 bünyesinde bulunmayan sektörler ve grubun hedefleri görüşüldü. 
BALNET 2 Çalışma Grubumuza yeni dönemde başarılar diliyoruz.

Bursa’nın en saygın gazetelerinden biri olan EKOHABER Gazetesi’nin Kenan 

Kibar ve Tahsin Ardıç ortaklığında girdiği yeni yapılanma hayırlı olsun.

Geçtiğimiz günlerde yapılan seçimin ardından göreve gelen BALNET 3 yeni 
dönem Başkanı Derya Bulut, Başkan Yardımcısı Taner Çavuş ve Koordinatör 
Berk Üzen derneğimizi ziyaret etti. Gerçekleşen ziyarette yeni dönem 
çalışmaları ve grubun hedefleri görüşüldü. BALNET 3 Çalışma Grubumuza 
yeni dönemde başarılar diliyoruz.
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Networking ve Kurumsal İletişim Çalışma Grubu Başkanı Yönetim Kurulu 
Üyemiz Basri Açıkgöz; yapılan seçimlerin ardından göreve gelen 3 BALNET 
Grubunun yeni dönem başkanları ile dernek binamızda bir araya geldi. 
BALNET Gruplarının çalışmaları ile ilgili fikir alış verişinde bulunulan 
toplantıda Basri Açıkgöz; BALNET 1 Başkanı Hakan Turhan, BALNET 2 
Başkanı Erdal Yıldırok ve BALNET 3 Başkanı Derya Bulut’a başarılar diledi.


